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 Mestni svet
   
 Slovenski trg 1,  4000 Kranj 
 T: 04 2373 119   F: 04 2373 106
 E: mok@kranj.si   S: www.kranj.si

Številka:   900-6/2025-MOK-62
Datum:     10. 4. 2025

ZADEVA: Dobesedni zapisnik 21. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je bila v sredo, 
                 dne 9.  4. 2025 ob 16.00 uri v sejni dvorani številka 16, stavbe Mestne občine Kranj. 

Sejo sta vodila župan Matjaž Rakovec in podžupan Janez Černe. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Spoštovane svetnice, spoštovani svetniki, prejšnji mesec se je v 58. letu za vedno poslovil Robert Nograšek, 
nekdanji podžupan Mestne občine Kranj. Robert je bil Kranjčan z dolgoletnimi vodstvenimi izkušnjami na 
področjih gospodarstva in podjetništva, predvsem s področja financ in trženja. Leta 2019 je bil imenovan za 
podžupana Mestne občine Kranj. Zadolžen je bil za posamezne naloge iz področja sociale in šolstva ter področja 
krajevnih skupnost. Podžupan Nograšek si je prizadeval za izboljšave v lokalnem okolju, vodil je sodelovanje s 
krajevnimi skupnostmi ter aktivno deloval na terenu, da bi bolje spoznal potrebe ljudi in jim pomagal. Njegovo 
delo je bilo transparentno, pošteno in usmerjeno v javni interes.
Prosim vas, da v spomin na Roberta Nograška sejo začnemo z minuto tišine. /minuta tišine/
Veljal je za odprtega in optimističnega človeka, ki je bil vedno pripravljen poslušati sogovornike. In kot takega se 
bomo kolega iz naših vrst tudi spominjali. Naj počiva v miru.
V redu. Začenjamo torej s sejo. Danes je svojo odsotnost opravičila Sandra Gazinkovski, medtem ko od novinarjev 
se je najavil samo Simon Šubic iz Gorenjskega glasa. Najprej, predno začnemo, seveda ugotavljamo prisotnost 
pa bi prosil, če lahko pritisnete gumb, da vidimo, koliko vas je prisotnih. Trenutno 26 svetnic in svetnikov, torej 
seja je sklepčna. Še vedno opozarjam, glede na to, da so seje zvočno slikovno posnete, vas opominjam na vašo 
odgovornost, da v svojih predstavitvah, razpravah in pojasnilih ne navajate varovanih osebnih podatkov. Zdaj, 
kaj ste prejeli na mizo. Poročilo izvršiti sklepov 20. Seje mestnega sveta, potem seznam sklepov komisij za to sejo 
z vsemi pripombami. Sosvet za krajevne skupnosti je gradivo obravnaval na svoji 20. seji ta ponedeljek in ni imel 
pripomb. Danes pa vam je na mizo posredovano gradivo kadrovske zadeve, za katere predlagam, da se uvrsti na 
dnevni red in dajem na glasovanje naslednji sklep: na dnevni red se kot druga točka kadrovske zadeve uvrstijo: 
b) imenovanje predstavnikov ustanovitelja v svet zavoda osnovne šole Helene Puhar Kranj in c) imenovanje 
predstavnikov ustanovitelja v svet zavoda Mestne knjižnice Kranj. Prosil bi za vašo prisotnost. Torej, glasovali 
boste o uvrstitvi teh dveh točk b ,c 2 kadrovske zadeve. Prosim, če lahko glasujete. Hvala lepa. 27 za, nihče proti. 
Ugotavljam, da je predlog soglasno sprejet. Potem imamo na mizi tudi posredovano gradivo premoženjska 
zadeva, odprtje novega NRP sanacija razgledne ploščadi Pungert, za katero predlagam, da se uvrsti na dnevni 
red. Predno to povem je, da, kot veste, smo predlani zaprli to ploščad ker je počilo steklo. Mi smo opravili 
pregled, ploščad ni bila pregledana odkar je bila postavljena, ugotovili smo veliko pomanjkljivosti, zato smo zdaj 
na to sejo, da še pred poletjem probamo to ploščad odpreti, uvrstiti to zadevo NRP sanacija razgledne ploščadi 
Pungart. Zdaj, predlog je torej, sklep, da se na dnevni red kot 3. točka pod premoženjske zadeve uvrsti točka d) 
odprtje novega NRP-ja, sanacija razgledne ploščadi Pungart. Vašo prisotnost, prosim Hvala lepa. Prosim, če lahko 
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glasujete. Hvala. 28 za, nihče proti, soglasno sprejeto tudi to in še zadnja zadeva. Mestni svet obveščam, da bom 
v skladu s 129. členom poslovnika, v kolikor ne bo vsebinskih pripomb, predlagal sprejem odloka o spremembah 
in dopolnitvah odloka o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj in odlok o spremembah odloka o 
zagotavljanju socialno-varstvenih dejavnosti v Mestni občini Kranj, da ga bomo sprejeli po skrajšanem postopku. 
Ok. To je to, kar sem moral povedati, kar ste dobili na mizo. Zdaj pa na kratko to, kar je bilo narejenega od 
5. marca pa do danes. Najprej bom začel z dvema res veselima novicama, kar se financ tiče. Iz mehanizma 
celostnih teritorialnih naložb, tako imenovan CTN, nam je bilo odobreno 720.000 EUR, in sicer za ureditev 
pločnikov in kolesarskih stez na Planini 1. To gre za povezovalno cesto in krožišče pri toplarni. Zdaj tam dela, kdor 
se kaj tam pelje, čeprav je zaprto, lepo potekajo. Maja bo asfaltirano. Še vedno je tam popolna zapora. No, 
ampak dela res potekajo v skladu z terminskim planom. Potem pa še ena zadeva. Danes oziroma danes smo 
dobili potrjeno, mislim še to, prav tako bomo od države in EU-ja dobili več kot 1,3 milijona evrov za most pri 
Planiki. Tisti, ki se vozite tam od spodaj, vidite da na desni strani Save je že narejen desni upornik in zdaj so se 
dela premaknila na levo stran. Danes smo tudi začeli z prestavljanjem elektrovoda. Tam bomo zdaj postavili 
žerjav. Dela se izvajajo še na črpališču, na cesti mimo Planike, tam bo tudi nov uvoz. Tisti, ki se vozite tam lahko 
ste videli, a ne, država oziroma Stanovanjski sklad republike Slovenije pa je zaprosil za integralno gradbeno 
dovoljenje za sosesko ob Savi z 269 stanovanji in upam, da nam bo vsem uspelo z njimi, da gradbeno dovoljenje 
dobijo še letos. No, in pa še zadnja novica, to, kar sem hotel prej povedat, danes smo dobili še potrjeno oziroma 
podpisano s strani ministra, da smo dobili 1,8 milijona evrov za projekt uvajanja digitalnih rešitev za spodbujanje 
trajnostne mobilnosti. Tako, da v bistvu res dobre novice. Ostalo, kar še lahko povem, da kanalizacija Golnik-
Mlaka. Izvajalec je izbran, izvajalec je Hip plus iz Vač in konec tedna oziroma za vikend se bodo začela uvajanja v 
delo. Sam projekt je težak 3,3 milijone, imamo pa en milijon sofinanciranja s strani države. Potem Bleiweisovem 
parku bomo zvišali betonsko ograjo pri igralih za 1,2 m zato, da bomo sosede rešili hrupa, torej, dodatna zaščita 
pred hrupom. Potem prestavitev Pševske ceste pod Joštom. Trenutno se dela meteorna kanalizacija z 
zadrževalnikom. Dela bodo predvidoma končana tam sredi junija. Isto gre za cesto za Mavčiče. Dela potekajo 
normalno, tako da tudi tam se planira, da bodo dela zaključena junija. V poslovni coni Hrastje, ta že dobiva obrise, 
izvaja se čiščenje terena za izgradnjo infrastrukture. V osnovni šoli Helene Puhar gremo v zaključno fazo, dodatno 
bomo tam položili še asfalt, naročen je že tudi notranja oprema za učilnice. Na Kokrici, kot vidite, ograja gradbena 
je že, torej tam bo nov del osnovne šole in pa vrtca in dela res intenzivno potekajo. Zdaj rušijo notranjost, 
prestavlja se komunalne vode, tako da je investicija res, tam presenetljivo hitro poteka. Začela se je tudi sanacija 
plazu Pševo Javornik s prvo fazo, tisti vdor, ki je. V vmesnem času smo odprli prenovljeno telovadnico osnovne 
šole Jakoba Aljaža, ki je stalo 266.000 EUR. Pridobili smo uporabno dovoljenje za prvo in drugo fazo fekalne 
kanalizacije v naselju Rupa. Zdaj, sam še se morajo uporabniki priklopiti, imajo zakonski rok pa seveda še prej 
plačati komunalni prispevek. Zdaj, velika novica je bila pa tudi to, verjetnost ste slišal, da se je vlada odločila, da 
bo Gorenjska regijska bolnišnica v Kranju. Jaz moram vseeno tukaj izpostaviti tako Sandro Gazinkovski kot 
Andrejo Kert, se opravičujem, res sta, mi smo bili vsak dan na liniji in je res velika njihova zasluga, da je do te 
odločitve prišlo, ki je pač čist temeljila na strokovnih temeljih. Zdaj pa seveda zahteva to veliko dela. Mi gremo z 
ekipo jutri dol na UNKIS, da se končno naredi delovna skupina in začnemo z deli. Ta del Bleiweisove ceste bo res 
zelo spremenjen, to se prav, od novega zdravstvenega doma, doma upokojencev, nekaj stanovanj in pa zdaj še 
Gorenjska bolnišnica. Potem za informacijo, vašo, na Župančičevi ulici, to se pravi, tamle na Hujah smo uvedli 
plačljivo parkiranje: 0,80 EUR na uro stane, stanovalci bodo pa vsi dobili dovolilnice. Cena za prvi avto je 
34,6 EUR, za vsako nadaljnjo leto pa se plača zgolj 12 EUR, ker gre za upravno takso. To je dobra novica za za 
stanovalce. Računamo, da bo več prostih mest za njih. Zdaj je bilo seveda plačljivo, tako da gre pa cena za 
dovolilnico je pa zgolj simbolična. Tudi kar se ceKRa tiče, se zelo dobro premikajo stvari in avtobusnih prevozov. 
Zdaj novo je od tega tedna, da je možen ceKR dobiti tudi ne občanom. Seveda ga morajo plačat. Ni tako kot je 
za naše občane in občanke, da je brezplačno. Uspeli smo se pa dogovoriti z Arrivo, da bomo še do konca maja 
obdržal njihove validatorje in do takrat te mesečne karte od Arrive in letne karte tudi veljajo, potem pa samo še 
CeKR, plačilne ostale kartice in pa državne kartice, torej integriranega javnega potniškega prometa bodo pa še 
naprej veljale. Potem verjetno ste zasledili, da smo dobili res lepo priznanje, zlati kamen kot najprodornejša 
slovenska občina. Obrazložitev je bila res tako dobra, da mogoče sam preberem, da je bila, ..."da slovenske 
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občine je težko primerjati z Ljubljano, vendar letošnja prejemnica zlatega kamna je prehitela Ljubljano na nekaj 
najpomembnejših področjih. V Kranju so med vsemi kraji pri nas prišli najdlje pri uvajanju tehnologij pametnega 
mesta, kar sodi tudi med evropske dobre prakse." Dobra stvar je tudi to, da smo nadgradili certifikat vode iz pipe 
in imamo zdaj zlati certifikat vode iz pipe. Izpeljali smo čistilno akcijo, 22,5 ton smeti smo pobrali, kar je mnogo 
več kot lani, 5500 ljudi je sodelovalo. Bistveno je pa tudi to, da smo v tistem času odprli vrata osmih zaklonišč. 
Obisk je bil dober. Je pa to zelo dober, ker se bomo zdaj lotili tudi sistematično tistih zaklonišč, ki niso pod našim 
upravljanjem, tako da bomo tudi to problematiko v letošnjem letu rešili. Tukaj bi pa lahko še omenil, da smo na 
pobudo in pa na delovanje svetnika Homana posodobili protokol ob smrti Mestne občine Kranj za bivše 
podžupane in bivše svetnike, tako da je zdaj objavljen tudi na spletnih straneh. In še ena zadeva. Trenutno imamo 
na obisku goste iz pobratenega mesta, La Ciotat, veste, da je bil to prvo pobrateno mesto Mestne občine Kranj 
iz leta 1958. Imamo plesalke in učiteljice plesa Academie De Dance de La Ciotat ta in pa občinsko delegacijo, 
podžupanja je prišla z eno mestno svetnico in pa še eno gospo. Zdaj, danes imamo ob 19.00 se bo v občinski avli 
začela zaključna prireditev. Upam, da bomo do takrat sejo končali. Vabljeni pa seveda vsi, da se tega udeležite 
po tem. Ok, to je to, kar se zgodilo, kot vidite, se je res veliko zgodilo. Veliko se dogaja v Kranju, veliko je odprtih 
gradbišč, tako da mislim, da smo lahko vsi skupaj ponosni, da se toliko velik stvari dogaja. Zdaj pa podajam 
razpravo oziroma odpiram razpravo na dnevni red z dodatnimi točkami, kot sem jih navedel, pa kar prosim, če 
ima dokaj za dodat. Če ne, hvala, gremo kar na sprejem. Torej najprej vaša, vašo prisotnost bi prosil. Super, 30 
prisotnih. Prosim, če lahko glasujete o dnevnem redu. Hvala lepa. 30 za, nihče proti. Super. Torej, gremo na prvo 
točko. Direktor, prosim.

BOJAN VESELINOVIĆ (direktor občinske uprave Mestne občine Kranj)
Dober dan, spoštovane svetnice in svetniki. Na prejšnji seji, 20. redni seji, ki je bila 5. marca ste pod kadrovskimi 
zadevami imenovali člana sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Mestne občine Kranj. Med 
premoženjskimi zadevami je bil uvrščen nov NRP v proračun, in sicer nakup vozila urgentnega zdravnika 
Zdravstvenega doma Kranj. Opravljena je bila prerazporeditev sredstev za vrtce in prerazporeditev proračunskih 
sredstev na NRP za vzdrževanje premostitvenih objektov. Podano je bilo pa tudi soglasje za zadolževanje podjetja 
Komunala Kranj, javno podjetje v letu 25. Dva izbrisa zaznambe javnega dobra sta bila opravljena, dopolnjen je 
bil načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj in pod četrto točko: sprejet je bil 
osnutek sprememb in dopolnitev statuta Mestne občine Kranj. Pod naslednjo točko je bil po hitrem postopku 
sprejet odlok o uporabi sredstev proračunske rezerve Mestne občine Kranj za sanacijo po poplavah in neurjih. 
Prav tako je bil po skrajšanem postopku sprejet odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o območjih 
obveznega soglasja za spreminjanje meje parcele na območju mestne občine Kranj. V prvi obravnavi pa je bil 
sprejet odlok o kategorizaciji občinskih cest v Mestni občini Kranj. Sprejeta je bila tudi občinska celostna 
prometna strategija, niso bili pa sprejeti sklepi, ki so bili predlagani v zvezi z vrtčevsko problematiko, cenovno 
seveda. Dano je bilo soglasje k spremembam in dopolnitvam statuta javnega zavoda, Gasilsko reševalna služba 
Kranj in dano tudi soglasje k statutu javnega zavoda Lokalna energetska agencija Gorenjske, LEAG. Mestni svet 
pa se seznanil tudi sporočilo o modelu lokalne akcijske skupine za preprečevanje zlorabe drog v Mestni občini 
Kranj za minulo leto.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Odpiram razpravo. Ni razprave. Gremo kar na glasovanje. Najprej vašo prisotnost, torej glasujemo o 
točki 1: potrditev zapisnika ter poročilo o izvršitvi sklepov. Hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete o 1. točki. Hvala 
lepa. 28 za, nihče proti. Hvala lepa. Ugotavljam, da je sklep sprejet. Gremo zdaj na kadrovske zadeve. Začnemo 
s točko a). Andraž prosim.

ANDRAŽ JAKELJ (vodja Urada za družbene dejavnosti)
Hvala za besedo. Lep pozdrav še z moje strani. Kar se tiče točke podaljšanja statusa vršilca dolžnosti 
Prešernovega gledališča Kranj je zadeva sledeča: postopek izbire je v zaključni fazi. Odločitev bo sprejeta v 
prihodnjem tednu, ko se bo tudi dokumentacija posredovala strokovnemu svetu in pa svetu zavoda 
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Prešernovega gledališča Kranj, nato pa seveda s temi mnenji na sejo mestnega sveta v mesecu maju, zato smo 
zaprosil gospoda Roka Bozovičarja, da poda soglasje, to soglasje za podaljšanje statusa vršilca dolžnosti imate pa 
tudi v gradivu. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Odpiram razpravo. Ni. Potem gremo v glasovanje za točko 2.a) podaljšanje statusa vršilca dolžnosti 
Prešernovega gledališča Kranj. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete. Hvala. 28 za, nihče 
proti. Ugotavljam, da sklep sprejet. Gremo točko b). Jani, prosim.

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Lep pozdrav vsem svetnicam in svetnikom. Pod kadrovsko točko 2b) imamo imenovanje predstavnikov 
ustanovitelja v svet zavoda Osnovne šole Helene Puhar Kranj. Gre za tretjo ponovitev tega evidentiranja. Tokrat 
smo bili uspešni pa so se v postopku evidentiranja prijavili trije kandidati, kolikor jih je potrebno. Naša komisija 
je to obravnavala in sklenila predlagati mestnemu svetu: Jeleno Bundalo, Nino Šmid in Egidija Egeja Venclja v 
svet zavoda osnovne šole Helene Pohar Kranj.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Odpiram razpravo. Nina, prosim. 

NINA ŠMID (mestna svetnica)
Hvala za besedo. Dober dan vsem skupaj. Tukaj se bom jaz vzdržala glasovanja zaradi tega, da ne bi prihajalo do 
konflikta interesov.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Sprejeto na znanje. Še kdo? Ne. Potem gremo na glasovanje. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa. 
Prosim, če lahko glasujete. 29 za, nihče proti. Hvala, iskrene čestitke vsem trem. Gremo na točko c). Jani, prosim.

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Hvala. Pod točko c) gre za imenovanje predstavnikov ustanovitelja v svet zavoda Mestna knjižnica Kranj. Maja 
namreč poteče štiriletni mandat članov sveta. V postopku evidentiranja so se prijavili štirje kandidati in naša 
komisija je to obravnavala in sklenila predlagati mestnemu svetniku: Gordano Grobelnik, Igorja Velova, Andrejo 
Vene ter Bojana Verčiča za predstavnike Mestne občine Kranj v svetu zavoda Mestne knjižnice Kranj.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Jani. Odpiram razpravo. Ni razprave. Gremo na glasovanje. Torej glasujemo o točki c). Vašo 
prisotnost, prosim, imenovanje predstavnikov ustanovitelja v svet zavoda Mestne knjižnice Kranj. Vašo 
prisotnost, prosim Hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete, torej o točki c). Hvala lepa. 26 za, nihče proti. Čestitke 
Gordani in Igorju, ki sta tukajle, ter pa tudi ostalim dvema. Torej, sklep soglasno sprejet in gremo zdaj na 
premoženjske zadeve. Točka a). Mateja, prosim.

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve)
Hvala za besedo. Svetniki in svetnice lep pozdrav. Predlagamo ukinitev statusa grajenega javnega dobra na 
zemljišču v katastrski občini Britof. Gre za zemljišče v izmeri 97 m². V naravi predstavlja dvorišče stanovanjske 
hiše na naslovu Britof 42. Stranka bo na svoje stroške uredila dostop do cerkve po svojem zemljišču, v dogovoru 
z župnijo Predoslje. Izvzem iz javne rabe pa predlagamo zaradi prodaje tega zemljišča. Krajevna skupnost pa 
soglaša z izvzemom. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
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Hvala lepa, Mateja. Odpiram razpravo. Ni. Prosim, če lahko vašo prisotnost, da opravimo glasovanje. Hvala lepa. 
Prosim, če lahko glasujete o točki 3a), izbris zaznambe javnega dobra. Hvala lepa. 28 za. nihče proti. Ugotavljam, 
da je tudi ta sklep sprejet. Potem gremo naprej. Mateja, točka b).

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve)
Hvala za besedo. Predlagamo dopolnitev načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine 
Kranj, in sicer s tremi zemljišči oziroma deleži na treh zemljiščih. Prvo zemljišče je, ki sem ga že predhodno 
omenila v katastrski občini Britof, v izmeri 97 m². Ocenjena vrednost je 5.373 EUR, na podlagi cenitve. Krajevna 
skupnost pa soglaša s prodajo tega zemljišča. Naslednja nepremičnina se nahaja v katastrski občini Stara cerkev. 
To je občina Kočevje. Prodaja se delež ene šestdesetine na nepremičnini v izmeri 1017 m². V naravi predstavlja 
dvostanovanjsko hišo, pomožen kmetijski objekt, garaža in pa dvorišče. Nepremičnino pa smo pridobili v 
postopku dedovanja zaradi plačevanja domske oskrbe. Ocenjena vrednost, to je po Gursu, seveda deleža, je 
2709, pred prodajo pa bo naročena cenitev. Zadnja nepremičnina oziroma delež na tej nepremičnini se nahaja 
na Hrvaškem, v Savudriji. Gre za delež 1/16 na nepremičnini v izmeri 490 m². V varavi predstavlja zazidljivo 
zemljišče na Hrvaškem. Nepremičnino smo prav tako dobili zaradi plačevanja domske oskrbe. Ocenjena vrednost 
je 6.125 EUR, oziroma to je glede na delež Mestne občine Kranj, 200 EUR po kvadratnem metru. Pred prodajo 
bo naročena cenitev. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Odpiram razpravo. Ni. Potem prosim vaše glasovanje. Se pa vmes opravičujem, ker smo dogovorjeni, 
da povem, če so se različne komisije strinjajo ali pa da so imeli pripombe. Do zdaj so se strinjale in ni bilo pripomb, 
kar smo obravnavali. Ok, vaša prisotnost, še malo prosim. Lepo, hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete o tej točki, 
torej 3 b). Hvala lepa. 27 za, nihče proti. Ugotavljam, da je tudi ta sklep sprejet soglasno. Zdaj gremo pa na točko 
3 c. Tukaj bo pa Vid Krčmar povedal svoje. Vid.

VID KRČMAR (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve)
Hvala lepa za besedo. Lep pozdrav tudi v mojem imenu. Zdaj bi odprl malo tabu temo zaprte nadstrešnice GARS, 
ki že nekaj sej govorimo o temu. Zdaj bi pa predlagal ta projekt v uvrstitev v načrt razvojnih programov. Na kratko 
bi predstavil: gre za pomožen objekt ob gasilskem domu v velikosti 600 kvadratov, 400 zaprtega tipa, 200 
odprtega. Zakaj ravno sedaj? Zaradi tega, ker se je pojavila možnost po sofinanciranju s strani Ministrstva za 
obrambo, in tukaj lahko pričakujemo do 50 % sofinanciranja. Ob gasilcih pa bodo notri tudi enote zaščite in 
reševanja, se pravi, rešujemo celovito v Kranju zaščito, reševanje in pa obenem lahko povem dodatno 
informacijo, da pričakujemo tudi novo tovorno vozilo MAN s štirimi kontejnerji, katere bo Uprava za zaščito 
reševanje podelila občinam in Mestna občina Kranj bo eno izmed teh. Da lahko začnemo javno naročilo z 
odložnim pogojem, ki je pogoj sofinanciranje, potrebujemo tudi finančno konstrukcijo, zato predlagamo 
prerazporeditev iz štirih virov, katere imate navedene v gradivu. Poudaril bi samo zadnjega, ko govori o gasilskem 
vozilu za prevoz vode. To ne pomeni, da vozilo ne bo kupljeno, bo kupljeno, preostanek sredstev pa bo 
zagotovljen iz sredstev iz računa Gasilsko reševalne službe Kranj. Zato predlagam mestnem svetu sprejem sklepa, 
da se uvrsti v načrt razvojnih programov nov projekt izgradnje zaprte nadstrešnice GARS. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Vid. Odpiramo razpravo. Maj je prvi. Prosim, Maj. 

MAJ FRITZ (mestni svetnik)
Moram reči: strašno sem vesel tele novice, da nam je končno uspel pokreniti to zadevo, ki smo se ji kar en čas 
izogibali, tako da mislim, da naši gasilci to zaslužijo. Pa veseli me tudi, da bodo še drugi uporabniki prišli lahko na 
svoj račun, tako da pozdravljam to zadevo. Hvala lepa.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
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Hvala lepa. Še kdo? Ne. Potem gremo kar na glasovanje, torej glasujemo o točki 3 c): uvrstitev novega načrta, 
novega projekta v načrt razvojnih programov. Vašo prisotnost, prosim. Gre za izgradnjo zaprte nadstrešnice 
GARS Kranj. Hvala lepa, prosim, če lahko glasujete. Hvala. 28 za, nihče proti. Tako kot je Maj rekel: res velika 
pridobitev za naše gasilce in pa tudi za celotno civilno zaščito. Gremo še na zadnjo točko, 3d), odprtje novega 
NRP-ja, sanacija razgledne ploščadi Pungart. Gašper Kleč je odsoten, tako da bo namesto njega Marko Hočevar. 
Marko, prosim.

MARKO HOČEVAR (vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti v Uradu za gospodarske dejavnosti in promet)
Hvala za besedo. Zdaj, ta ploščad Pungart je bila je bila v zadnjem času dejansko zaprta zaradi poškodbe stekla. 
Poleg tega smo pa vedeli, da je potrebno ploščad pregledati zelo temeljito in to smo tudi izvedel, v mesecu marcu 
je bil izdelan za to tudi izvedbeni načrt, ki je pokazal dejansko tiste šibke točke, kaj je potrebno narediti. Ploščad 
se je res temeljito pogledala, na ploščadi se je našlo kar nekaj teh korozijskih šibkih točk. Poleg tega pa tudi kar 
nekaj elementov ki bi jih želeli v fazi sanacije posanirati, od nekih ostrih vogalov do teh zdrsnih površin, ki jih je 
potrebno opremiti z določenimi proti zdrsnimi elementi in tako naprej, tako da, kot je bilo že tudi v uvodu 
povedano, smo predlagali uvrstitev novega NRP-ja, in potrebnih sredstev, da to sanacijo izvedemo, pa tudi 
dodatna sredstva v višini dobrih 5.000 EUR, ki jih potrebujemo za nadzornika. Zdaj sami zneski in pa sklepi so pa 
tudi navedeni v priloženem gradivu. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Marko. Odpiram razpravo. Saša, prosim.

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica)
Hvala za besedo, lep pozdrav vsem skupaj. No, me zelo veseli, da se bo ta zadeva uredila, ker pred časom, zdaj 
že kar nekaj časa nazaj sem jaz spraševala, če se spomnite o varnosti te razgledne točke na Pungartu. Tako da 
me zanima, to se pravi da se je opazila poškodba stekla. Kdaj ste pa to opazil? Jaz pravim, hvala bogu, da se ni 
komu kaj naredilo, da ni kakšen dol padu. Sem pa zelo vesela in bom z veseljem to potrdila, da se da se ta zadeva 
uredi in da bo da bo varna v prihodnje.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Mislim, da je bilo to novembra.

MARKO HOČEVAR (vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti v Uradu za gospodarske dejavnosti in promet)
Bilo je v lanskem letu, ampak ni samo to. Zdaj, ko smo to pregledalo, tudi od spodaj in okrog dejansko se je zob 
časa, pač je jeklo nekak načel, saj ne da je mogoče kritično, ampak to je pač potrebno po sanirati kot vsako drugo 
zadevo.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Ok, hvala. Bojan, prosim.

BOJAN HOMAN (mestni svetnik)
Hvala za besedo, prav lep pozdrav vsem svetnicam in svetnikom. Jaz bom rekel, ploščad je stara circa 12 let, pa 
če se 12 let to ni spodaj gledal pa saniralo, normalno, da je to načel zob časa in da bo zdaj investicija bistveno 
dražja, večja, če bi se to delalo sproti. Isto nam je propadla stara čistilna naprava, ker se ni vzdrževala, so na 
koncu že zaposleni rekli, saj je brez veze vzdrževati, saj je že tako staro, bolje da to, saj bomo dobili novo. Ta 
ploščad je pa relativno mlada in potrebna vsakoletnega pregleda po vzdrževanju pa menjavanje tistih kritičnih 
točk, ki so bili tudi pri uporabnem pa pri gradbenem dovoljenju naveden, kaj je noter piše, kaj je treba letno 
pregledati, menjat, delat. Ko smo to ploščad delali, vem da smo imeli problem sidranjem. Vem, da smo to rešili 
in je malo pa ne leti to zdaj kritika na ves, ampak to leti kritika na občinsko upravo, ki to ne da vsak let v proračun. 
To je redno vzdrževanje take ploščadi in vsak let na tej ploščad se sigurno nekaj najde, ali kaj za pobarvati, kaj za 
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podmazat, kaj za zamenjat, da to funkcionira. Zdaj pa 5.000 EUR za nadzornika, oprostite, ali je ta nadzornik zlat? 
Ne vem, kaj bo gledal za 5.000 EUR, a veste, kaj je to, da bo dvakrat tam pogledal, pa rekel, ta vijak je dober, ta 
je dober, ta je dober, pa pet jurjev v žep dal. Super delo, nimam kaj drugega reči. Nadzornik tamle za cel blok 5 
jurjev vzame pa en let gradnja traja po vse, tukaj pa 5 jurjev za tri oglede. Jaz se malo vprašam...

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Jani, prosim.

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Ja, hvala lepa za besedo. Glavne poškodbe so nastale na ploščadi zaradi uporabe pirotehnike. Se pravi, zato je 
razpokalo steklo. Druga težava je pa čisto iz same zasnove, ker je ploščad sestavljena iz precej steklenih delov 
tudi na pohodnem delu in tisti pohodni del pač je drsel, posledično se je moglo uporabljati v zimskem času tudi 
sol, sol pa negativno vpliva na jeklene elemente, zaradi tega se je potem na spodnjih delih same ploščadi, so se 
pojavil pač korozijske napake, kot je kolega Hočevar povedal, nič kritičnega, ampak čisto iz previdnosti se gre 
zdaj v to malo širšo sanacijo, kjer se bo odpravil te napake ob sami zasnovi te ploščadi. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Še kdo? Ne. Potem gremo kar na glasovanje. Vašo prisotnost. Glasovali boste v točki 3 d), odprtje 
novega NRP Sanacija razgledne ploščadi Pungart. Sklepe imate napisana oziroma dva sklepa. Hvala lepa. Prosim, 
če lahko glasujete. Hvala lepa. 29 za, nihče proti. Ugotavljam, da tudi ta sklep soglasno sprejet. Gremo na točko 
4: spremembe dopolnitve statuta Mestne občine Kranj, gre za osnutek. Statutarno pravna komisija ni imela 
pripomb. Mateja, prosim.

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve)
Župan, Hvala za besedo. Glede na podane pripombe v teku razprave oziroma obravnave osnutka smo se 
opredelili do, tako do predlogov Statutarno pravne komisije kot tudi do predlogov mestnih svetnikov. 
Upoštevane so pripombe Statutarno pravne komisije glede določitve roka za objavo priloge statuta. Kar se tiče 
bistvenih pripomb, to je prenosa pristojnosti potrjevanja cen javnih služb z mestnega sveta na župana, smo v 
predlogu akta pustili, da je pristojnost župana še vedno glede potrjevanja cen, z dopolnitvijo besedila na način, 
da župan cene potrjuje, če ni drugače določeno s predpisi. Kot ste že prejeli z gradivom smo pripravili k tem členu 
tudi amandma, in sicer k 3. In 5. členu predloga sprememb in dopolnitev statuta. S tem amandmajem se bo 
ohranila pristojnost mestnega sveta za potrjevanje cen storitev javnih služb, če ni z drugimi predpisi drugače 
določeno. Potem bistvena pripomba so bile tudi glede združitve krajevnih skupnosti. Predlog akta ohranja 
določitev krajevnih skupnosti in njihovih območij skladno z izidi svetovalnih referendumov. Je pa tudi z gradivom 
vam bil poslan županov amandma, s sprejemom katerega ostajata Krajevna skupnost Gorenja Sava in pa 
Stražišče samostojni. Dodatne spremembe se nanašajo na 4. člen. Dopolnjuje se določba 23. člena statuta z 
določbo da, ki županu nalaga obveznost, da sprejme protokol o izvedbi žalne in pa slavnostne seje ter o tem 
seznani mestni svet ter 9. člen v izogib zapletom pri sklicu konstitutivne seje, je dopolnjeno besedilo statuta z 
določbo, ki določa, da v primeru, če prejšnji predsednik sveta krajevne skupnosti ne skliče prve seje v roku, to 
brez odlašanja stori župan. Tako. Zdaj, tukaj imam še malo si lahko ogledate rezultate referenduma za priključitev 
krajevne skupnosti Primskovo v krajevno skupnost bratov Smuk. Razvidno je, da je v krajevni skupnosti Bratov 
smuk bilo za združitev 80 % volivcev, v krajevni skupnosti Primskovo pa 62. Tako. Potem, kar se tiče rezultatov 
za združitev krajevne skupnosti Huje in krajevne skupnosti Planina se je v krajevni skupnosti Planina za odločilo 
80 %, v krajevni skupnosti Huje pa malo manj kot 70 %. Nadaljnje rezultate referenduma za združitev KS stražišče 
in pa Gorenja Sava. V Gorenji Savi se je za opredelilo 42 % volivcev, udeležencev na volitvah, bom rekla, v KS 
Stražišče pa malo manj kot 90. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Zdaj podpiram razpravo. Irena, prosim.
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IRENA DOLENC (mestna svetnica)
Jaz sem v petek poslala pet predlogov amandmajev in pri teh predlogih sem pravzaprav navedla kateri člen v 
samem statutu se spreminja, nisem pa navedla, kateri člen, bom rekla, naših spremembah se spreminja in danes 
sem prišla sicer malce prej, poiskala Matejo, ki je bila precej pozna in zdaj je ona meni to preštevilčila in zdaj ne 
vem, če je zadeva že pripravljena, da jo lahko predstavim.

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve)
Ja, jaz sem zdaj v tem kratkem času malo dopolnila. Je sicer do teh se amandmajev opredelila tudi statutarno 
pravna komisija, tako da mogoče bi se v zvezi s tem še gospod Igličar kaj opredelil.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Rok, prosim.

ROK IGLIČAR (mestni svetnik)
Hvala lepa za besedo, vsem en lep pozdrav. Zdaj, Statutarno pravna komisija je odločala, torej oziroma opredelila 
se do tega včeraj. Predvsem iz formalnih razlogov, torej da zadeva formalnopravno ni popolna, tako da smo 
podprli to pisanje, ta dopis župana. Kar se pa vsebine tiče, pa seveda niti nismo prišli do tega. Tako, obiter dictum, 
pa je bilo rečeno da nekatere zadeve oziroma več ali manj skorajda vse so vredne ene resne debate. Ampak, to 
je pa potem drugo vprašanje, je pač treba iti po korakih najprej formalno, potem pa k vsebini. Hvala.

IRENA DOLENC (mestna svetnica)
Eno repliko. To pomeni, včasih se postopki odvijajo in dejansko se odvijajo zelo pravilno, ampak je pa problem, 
če je prvi korak narejen narobe. To pomeni a ne. Mi imamo pač zakon o lokalni samoupravi, ki je nad našim 
statutom in ta zakon v 18. členu pravi. Na območju občine se lahko ustanovijo ožji deli občine, krajevne, vaške 
ali četrtne skupnosti. Imen območje ožjega dela občine se določi s statutom občine, pri notranji členitvi mora 
občinski svet upoštevati zemljepisne, zgodovinske, gospodarske, upravne, kulturne in druge značilnosti območja. 
Zdaj pa najpomembnejši del je pa tale: občinski svet lahko s spremembo statuta ukine ožji del občine ali spremeni 
njegovo območje? Sprememba statuta, s katero se ukine ožji del občine oziroma spremeni njegovo območje, 
lahko začne veljati šele po izteku mandata sveta ožjega dela občine. Pobudo za ustanovitev ožjih delov občine 
ali za spremembo njegovih območij lahko da zbor krajanov ali s statutom določeno število prebivalcev. Mi imamo 
statutom določeno število prebivalcev 5 %. Občinski svet na to pobudo mora obvezno obravnavati. Vse pobude 
glede vseh krajevnih skupnosti, ki naj bi se združevale oziroma, ki naj bi se en delček pridružil drugi, so bile 
podane za odvojitev dela Primskovega je podal pobudo Zoran, Zoran za Kranj. To pomeni, je bila še stara dikcija, 
torej ni bilo zadoščeno zakonu, ki zahteva, da da pobudo, ali zbor krajanov ali pa 5 %, prebivalcev. Jaz vas tukaj 
pač, bom rekla, opozarjam, da mi smo zavezani upoštevat zakonodajo, ki je nad statutom Mestne občine Kranj. 
Zato sem jaz pač pripravila oziroma ne čisto sama, kajti nekaterim krajanom ni vseeno, da se del občine odvoji 
oziroma se ne želijo združevat. Zato smo se pač obesili na tisti zakonski del, ki nam to omogoča, torej da je bila 
pobuda narobe podana. Potem so šle stvari sicer v pravo smer. Na koncu je referendum ali zbor krajanov, kjer 
se to odloči, ampak začetek je bil napačen. Da mestni svet sploh obravnava, bi moral dat pobudo zbor krajanov 
ali pa 5 % volivcev. Torej, ni toliko brezpredmetno, kot ste malo hoteli užaliti. Torej, jaz imam pač pripravljene 
te amandmaje. Vi lahko rečete, briga nas zakon o lokalni samoupravi, mi smo potem prav predlagal, da naj se 
tam da dikcija, kateri zakon se išče, da ga ne bomo iskali, je bilo spet rečeno, saj se lahko ime zakona spremeni. 
Glejte, že precej časa sem zraven, večina zakona sam zraven dobi eno črtico, recimo zakon o gospodarskih 
družbah je pač ZGD pa je skozi 1. To pomeni, hudih sprememb zakoni ne doživljajo, zato, ker imajo praviloma 
isti sistem prve črke ZLS, to pomeni, če se to ne da, pa po dve črke. To pomeni, gre za to, da zelo redko se 
spreminja ime zakona in jaz mislim, da tudi ta predlog ni slab, zato da ljudje, ki berejo statut, vedo, na kateri 
zakon se to zanaša, tako da tudi tukaj rečem, da se mi to ne zdi nekak neumen predlog. To pomeni, jaz sprejmem, 
da vaša Statutarno pravna komisija predlogov amandmajev sploh ni brala. To sprejmem. To mi je v redu, ampak 
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to da se pa pač reče, da niso v redu vsebinsko. Jaz pa mislim, da vsebinsko imajo pa neko težo, pa še trije so. Pa 
ne bi zdaj o tem. To pomeni, zdaj, ker smo namesto, da bi na člen v gradivu, se nanaša, so se na člen, ki je v 
zakonu..., v našem statutu. To je bila napaka. To je bila postopkovna napaka, bi se temu reklo, in zdaj smo skušali 
to postopkovno napako odpravit. Se zahvaljujem Mateji ,da je pač povedala namesto tega člena moram pač 6. 
člen navesti .To pač jaz jemljem, pač nismo vsi pravniki, in se še učimo, drugič bom pa že znala. To pomeni: jaz 
zdaj pred mestnim svetom pač povem: narejena je bila napaka. Mi smo potrdili, da se izvede referendum pa 
pobuda ni bila pravilno vložena. Zdaj pa s tem lahko mestni svet stori kot to veste, kar želite. Zdaj pa vi povejte 
svoje.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Rok, mislim, da imaš repliko. 

ROK IGLIČAR (mestni svetnik)
Primarno bi rad povedal, da nikogar nisem želel užaliti, daleč od tega, ni moj stil. Torej, poudarjam še enkrat, 
Statutarno pravna komisija je šla postopoma in se je ustavila pri formalnih razlogih in vsebinsko zadeve 
pravzaprav ni obravnavala. Kar se pa tiče same vsebine zdaj, ko bo zadeva popravljena, je pa odprta torej 
vsebinska razprava in bo ta mestni svet povedal svoje, tako da toliko z moje strani.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Mogoče Mateja.

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve)
Hvala za besedo. Jaz bi samo pojasnila, da je edini pogoj, ki ga zakon v 4. odstavku 18. člena v zvezi z ustanovitvijo 
ožjih delov občine ali pa spremembam območij nalaga občinskem svetu, je, da mora na zborih krajanov ali pa na 
referendumu ugotoviti interes prebivalcev posameznih območij v občini, kjer naj bi bili ustanovljeni ožji deli 
občine. Torej, to je edina obveznost. Treba je tudi poudariti, da je v pristojnosti mestnega sveta kot 
predstavniškega in najvišjega organa občine, da razpiše svetovalni referendum. S tem zadosti zakonski določbi, 
da pred spremembo imena in območja ožjega dela občine ugotovi voljo prebivalcev. Edini pogoj za razpis 
referenduma ne določa, da mora biti predhodno podana pobuda, ampak je to v bistvu v pristojnosti mestnega 
sveta, da glede tega odloči.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Mateja. Ana, prosim.

ANA PAVLOVSKI (mestna svetnica)
Ja, hvala lepa. Jaz bi imela vprašanje vezano na, se pravi, mi smo na prejšnji seji podali predlog, da se ne strinjamo 
s tem da župan potrjuje vse zadeve in vi ste vezano na to v amandmaju k 3. členu napisali, da predloge sprememb 
in dopolnitev statuta glasi tako: "potrjuje cene storitev, javnih storitev javnih služb, če ni z drugimi predpisi 
drugače določeno". Pa me zdaj v izogib nesporazumom pa mojemu lažjemu razumevanju zanima: vezano na 
vsakoletno potrjevanje, se pravi, cene storitev obvezne občinske gospodarske, javne službe za odvajanje 
komunalne pa padavinske odpadne vode, se pravi, vezano na Komunalo, me zanima pravzaprav, kdo dejansko 
pa kje je zapisano, da potrjuje te cene, ker ponavadi smo jih mi na občinskem svetu. Zdaj jaz vidim, da je to pač 
vezano na to uredbo o metodologiji pa na zakon o varstvu okolja, ampak, ali je noter konkretno zapisano, da to 
potrjuje, kakor imamo mi zapisan, ali občinski svet oziroma mestni svet? 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve)
Ne, zapisano je pristojni organ, to se pravi, da je lahko občinski svet določi, da je to tudi župan, kot najvišji organ. 
Občinski svet je najvišji organ in on se lahko odloči oziroma delegira to pristojnost na župana.
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ANA PAVLOVSKI (mestna svetnica)
Konkretno zdaj, če mi sprejmemo to, kaj zdaj to pomeni, a bomo mi zdaj kot mestni svet potrjeval spremembe 
teh cen komunalnih padavinskih vod ali župan? Kdo bo to potrjeval za naslednjič?

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve)
Kolikor vem, je s predpisi zaenkrat o na vas...

ANA PAVLOVSKI (mestna svetnica)
Točen odgovor, ne, kolikor vem, a veste...

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
To stoji. Da to potrjuje mestni svet.

ANA PAVLOVSKI (mestna svetnica)
Dejansko ostaja, da to potrjuje mestni svet...

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Tako, če s predpisi ni drugače določeno, to boste pa vi o tem odločalo. Imamo primer RCERO, kjer o tem odločajo 
ustanovitelji o spremembi ceni, to se pravi ljubljanskega.

ANA PAVLOVSKI (mestna svetnica)
Mene to konkretno zanima...

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Tukaj ostaja isto, razen, če se vi na naslednjih sejah ne odločite drugače. 

ANA PAVLOVSKI (mestna svetnica)
Ok, hvala lepa za odgovor. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala, gremo naprej. Sonja. 

SONJA MAŠIĆ (mestna svetnica)
Hvala za besedo. Amandma k točki 6 sem oddala, ga imate pri sebi. Povedala pa naslednje: Spoštovani župan, 
spoštovane svetnike in svetnice. Dovolite mi, da kot mestna svetnica in predsednica sveta KS Huje spregovorim 
o predlagani spremembi statuta, predvsem o delu, ki določa, da se svetovalni referendum šteje kot dokončna 
odločitev krajanov. Načrtovana sprememba statuta Mestne občine Kranj, po kateri bi svetovalni referendum, 
izveden v sklopu lokalnih volitev, postal zavezujoč, pomeni neprimeren in škodljiv poseg v lokalno samoupravo. 
Po omenjeni spremembi statuta bi se namreč kot zavezujoč smatral posvetovalni referendum o združitvi dveh 
krajevnih skupnosti. Ugovor predlagam naslednje točke. Prvič, nacionalna izhodišča prostorskega razvoja do leta 
2050, IPSUM, okoljsko poročilo OPN MOK maja 23. in zdaj imamo še predlog novelacije trajnostne urbane 
strategije MOK do 2030 plus. Gre za zaščito naselbinske in kulturne identitete, krepitev več funkcionalnosti 
prostora, participativno načrtovanje, kar, ki naj se odziva na spremembe, ne pa prehiteva ali ignorira lokalne 
okoliščine. Zgodovinska identiteta tako KS Huje kot KS Planina kot lastnih prostorskih in demografskih prostorov, 
bi bila z združljivostjo ogrožena. To še dodatno velja z vidika, KS huje in tudi MOK, saj ko so Planina z načrtovanim 
razvojem pridobiva tudi neravnovesno, politično in prostorsko moč kot krajevna skupnost. V času izvedbe 
referenduma ni bilo znano, da se bo KS Planina v kratkem razširila s priključitvijo ostalih delov in dodatnimi 
gradnjami, kar v celoti spremeni prostorsko in demografsko sliko združitve. Referendum je potekal tri leta pred 
odločitvijo o združevanju. S tem bi KS Planina postala največja KS po številu prebivalcev in po površini, kar 
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bistveno spreminja pogoje, o katerih se je odločalo leta 2022. Danes govorimo o priključitvi novih območij, kot 
je Iskrica in gradnji novih naselij. Kar pomeni, da bo KS Planina nekaj povsem drugega, kot je bila v času 
referenduma. Če bi bili krajani KS Huje seznanjeni s temi načrti, sem prepričana, da bi bila njihova odločitev 
veliko bolje premišljena. Referendum, o katerem govorimo, ni potekal v pogojih, ki bi zagotavljali celovito 
informiranje krajanov že v času, ko je bil izveden. O prihodnosti obeh krajevnih skupnosti in vsebini referenduma 
so bili prebivalci neustrezno informirani s strani Mestne občine Kranj. Ljudje niso vedeli, kaj bi združitev za njih 
pomenila, še posebej pa niso vedeli, da bo KS Planina v kratkem v bistvu bistveno povečana, tako v število 
prebivalcev kot v obsegu. Tretjič, zgodovinska identiteta naselja Huje, ki izhaja še iz časa pred drugo svetovno 
vojno, bi bila z združitvijo s Planino, ki jo je kot povsem novo naselje zasnoval okupator, izbrisana. Združevanje 
brez aktualnega lokalnega konsenza in zlorabo referenduma, kjer je bila udeležba zelo nizka, nespoštljivo do 
zgodovine kraja in njihovih prebivalcev. Mestna občina Kranj bi z izvršitvijo spremembe brez amandmaja kršila 
tudi lastna razvojna izhodišča, saj z ohranjanjem in vzpostavitvijo kulturne in simbolno prepoznavnosti 
naselbinskih jeder ter ohranjanjem kulturne dediščine krepi prostorsko identiteto. In četrtič. Uveljavitev 
rezultatov posvetovalnega referenduma kot zavezujočih bi pomenila posmeh lokalni samoupravi in demokraciji. 
Prebivalci v času volitev nikakor niso mogli biti informirani, da bo njihova odločitev obveljala kot zavezujoča. 
Sprememba statuta bi popolnoma spremenila težo njihove odločitve, ki so jo lahko sprejeli zgolj neinformirani. 
Omenila bi tudi, da bi se odločitev uveljavila zgolj z dvotretjinsko večino svetnikov brez dodatne javne razprave 
ali preverbe volje prebivalcev v spremenjenih razmerah. Huje kot krajevna skupnost imajo zgodovinsko vrednost, 
identiteto in samostojnost, ki si jo želimo ohraniti. V kolikor bo sprememba statuta sprejeta, si želimo 
referendum, ki bo krajanom omogočil informirano odločitev glede prihodnosti njihove krajevne skupnosti, zato 
predlagam amandma, s katerim omogočimo preverjanje dejanske volje ljudi bodisi z novim referendumom 
bodisi z javnim posvetovanjem. Želimo si odločitve, ki so poštene, premišljene do krajanov in legitimne. Apeliram 
na svetnice in svetnike, da ne podpirajo sprememb statuta, ki so v škodo prebivalcem naše občine oziroma 
omogočajo resnično vključujoč ter informiran postopek odločanja, ki spoštuje zgodovino, prihodnost in ljudi. 
Pozivam vas, da podprete ta amandma v dobro demokracije, transparentnosti in prihodnosti naših krajevnih 
skupnosti. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Manja, prosim.

MANJA ZORKO (podžupanja Mestne občine Kranj)
Hvala za besedo, svetnice, svetniki. Se moram malo odzvati na zadnjo razpravo svetnice Mašič, in sicer že na 
zadnji seji sem vam prebrala sklep Krajevne skupnosti huje, glede na to, da je svetnica predsednice KS Huje že 
prejšnji mandat, pa tudi tokratni mandat in da so tudi svetniki, 5 svetnikov, ki je bilo tudi svetnikov v prejšnjem 
mandatu, ko so sprejeli sklep. Prisotni so izrazili mnenje, da bi bilo zaradi izvajanja skupnih interesov in ciljev 
smotrno nerentabilno pristopiti k združitvi. Podan je bil tudi predlog ustanovitvi četrtne skupnosti, tako kot ima 
to urejeno MOL. V obeh primerih naj bi bil naziv KS ali četrtne skupnosti Planina Huje, in to so soglasno sprejeli. 
"Člani sveta KS Huje predlagajo MOK izvedbo referenduma, na katerem se bo odločalo o združitvi krajevne 
skupnosti." Tudi v prejšnjem, na prejšnji seji smo povedali, kaj so v bistvu, kaj zakon predvideva, torej bodisi zbor 
občanov bodisi referendum, ki je seveda svetovalni. Je pa potem na mestnih svetnicah in svetnikih, ali bodo pač 
voljo oziroma rezultat referenduma pri svojem glasovanju upoštevali ali ne. Pa se moram še to odzvati na, kar 
se tiče informiranja. Že ob sprejemu sklepa za razpis referenduma je Mestna občina Kranj seveda preko sporočil 
za javnost, kar nekaj je bilo člankov v glasilih, Gorenjskem glasu, Žurnalu in ostalih o tem referendumu, zakaj je 
do tega referenduma prišlo, ker je šlo za pobudi krajevne skupnosti Planina in Huje, ki sta mimogrede obe enak 
sklep sprejeli. In žal pa nisem zasledila nobenega informiranja na strani krajevne skupnosti, ki pa ima za 
informiranje krajanov možnost glasila, kjer bi informirala lahko jih, zakaj je ta referendum in verjamem, ker glede 
na to da krajani kar, moram reči, krajevna glasila kar preberejo, da bi marsikdo bil potem malo bolj obveščen, za 
kaj se gre a ne. Tako da moram še poudarit, da krajevna skupnost Huje seveda sestoji tako izpred iz, kako bi 
rekla, dela, kjer so hiše, kjer so s samostojne hiše in dela, kjer so bloki, tako da ne gre samo za to staro vaško, 
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vaški del, ampak tudi za blokovsko naselje, tako da oboje je v krajevni skupnosti Huje. Mogoče še posmeh 
demokraciji. No, to me je majčken zbodlo. No, glede na to da gre za referendum, o katerem so bili obveščeni 
občani tako kot za vse ostale volitve, referendume in podobno in so glasovali tako kot so glasovali. Tako da tukaj 
več kot referendum žal ne gre. Bolj demokratično je težko. Tako da seveda bi pa bilo dobrodošlo, da bi bili ljudje 
bolj obveščeni, da bi se tudi krajevna skupnost, ki je bila pobudnica referenduma, tudi bolj intenzivno vključila v 
informiranje ljudi o tem, zakaj so dali tako pobudo za referendum in verjetno se pol danes ne bi takole 
pogovarjal, tako da za mene je pač rezultat referenduma tisti, ki je pomemben in seveda pa, kot smo se 
pogovarjali že na s svetu krajevnih skupnosti v ponedeljek, marsikatera območja krajevnih skupnosti so mogoče 
za popraviti, bi tako rekla, a ne, in seveda v prihodnje obstaja možnost bodisi, da se določene meje še popravijo 
z zbori občanov ali s svetovalnim referendumom, kot to zakon že predvideva. Vemo pa, da je možnost tako kot 
v tem delu, da to poda pobudo svet krajevne skupnosti ali pa ali pa seveda občani, kar je kot pogoj, da se pobuda 
sploh obravnava na mestnem svetu. Tako da toliko zaenkrat. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Manja. Jani, prosim. Replika. Sonja.

SONJA MAŠIĆ (mestna svetnica)
Žal se Manja ponavlja in vztrajno gre v pretekli čas. Ja, v redu, takrat je bilo karkoli je že bilo, vendar ponavljam 
ponovno: zadeve so se spremenile. V tem času je situacija popolnoma drugačna in nastaja še bolj drugačna. 
Naslanjam se pa tudi na to, kar je prej sama Irena povedala, ker tudi drži, vse v sklopu tega. Ne silite nas nekaj, 
za kar nismo več pripravljeni. V tem sklopu zdaj, v današnji situaciji, v situaciji, ki nastaja naj ostane zadeva enaka 
kot je bila. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Maš kakšen dokaz, da je drugače? 

SONJA MAŠIĆ (mestna svetnica)
NI problema, dobim podpise...

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Danes se bo o tem odločalo. Jaz, če bi se tega lotil, potem bi dokaz zdaj prinesel...

SONJA MAŠIĆ (mestna svetnica)
Aha, v redu, k temu amandmaju še dokaz. To, da smo pa voljeni v svetu krajevnih skupnosti, to pa ne pomeni 
nič. Verjetno jih je volilo samo 20 za nas... Dajte mi odgovoriti, ali zastopamo interese skupnosti ali ne? 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Referendum je povedal.

SONJA MAŠIĆ (mestna svetnica)
Referendum je povedal eno...

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
To je bistveno, ljudje so bili...

SONJA MAŠIĆ (mestna svetnica)
... je bila leta 2022, danes je situacija bistveno drugačna.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
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V čem je drugačna?

SONJA MAŠIĆ (mestna svetnica)
V mnogih stvareh...

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
V čem, lahko konkretno? 

SONJA MAŠIĆ (mestna svetnica)
Sem prej povedala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Nobene konkretne zadeve nisem slišal. 

SONJA MAŠIĆ (mestna svetnica)
Očitno je zadeva resnično politična, ker tiščite z glavo skozi zid. Jaz bom dobila podpise stanovalcev in etažnih 
lastnikov v naši skupnosti pa da vidimo, kam bomo prišli, želite to, je to potrebno? 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Ja, svobodna volja...

SONJA MAŠIĆ (mestna svetnica)
Ja, ne ni svobodna volja, če boste takole govoril pa me vedno nazaj vračal. Jaz vztrajno tiščim z glavo skozi zid, 
da vam dopovem, da je situacija drugačna...

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
V čem je drugačna, še 1× vprašam, v čem konkretno?

SONJA MAŠIĆ (mestna svetnica)
Pridi v naš konec...

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Ne. Zdaj zdaj rabijo ljudje odločati, o čem je drugačna, v čem je drugačna? 

SONJA MAŠIĆ (mestna svetnica)
Pridi se pogovoriti tam s kmeti tam pa prebivalci Huj...

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Huj, ampak, v čem je drugačna? 

SONJA MAŠIĆ (mestna svetnica)
Sploh ni drugačna, ne bom več komentirala...

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Ok, v redu. Manja? 

MANJA ZORKO (podžupanja Mestne občine Kranj)
Mogoče bi samo replicirala na to, da je stanje drugačno. Res je, da smo se pogovarjali o potencialni, to se pravi 
spremembi meje Čirč pa Planine, ampak do te spremembe ni prišlo, a ne in tudi ni, tako da iskrica ni v krajevni 



14

skupnosti Planina, samo en del tega območja. . Ni res, kot si mogoče Sonja navajala, da bo s temi novimi 
spremembami, nove meje, to ni res, a ne, do tega ni prišlo, a ne in to niso nove, novi fakti ali nove spremembe, 
tako da to moram pač izpostavit, da do tega še ni prišlo in ne moremo to dati kot argument. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Jani, prosim.

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Ja, hvala lepa za besedo. Jaz sem se hotel navezati na predsednika, se pravi predsednika statutarne pravne 
komisije je prej omenjal, kaj smo včeraj razpravljali pa sem hotel sam malo razširiti debato. Nikakor, ne vem, če 
kogarkoli smo hotel, nismo hoteli nikogar užalit. Predvsem smo se strinjal z pojasnilom mestne uprave, da so 
pripravljeni amandmaji gospe Dolenc pač neskladni glede na poslovnik, tudi to, da so pač brez sklepov, formalno 
napisani brez sklepov. Drugo vsebinsko pa nismo sklepali ničesar. Smo pa malo razpravljali o tem, kar se tiče 
vsebine in sicer glede na prvi amandma, pač tukaj vsebinsko nismo imeli nobenih pripomb, ker to je pač 
samostojna volja mestnega sveta, pač, ali se o tem odloči ali ne. Pri drugem amandmaju smo iz vidika 
nomotehnike pač bili nekak enakega mnenja, da direktno poimenovanje zakona pač ne spada sem, zaradi tega, 
ker pač so take sprejete nomotehnične smernice, kjer se ne poimenuje, kar bi povzročil, če se pač, ne vem, 
sprejme nek nov zakon o občinah, preimenuje, doda, se mora potem posledično tudi iz pač tega razloga 
spremenit tudi statut, zato se pač v takih predpisih izogiba direktnemu poimenovanju zakonov. Zato smatramo, 
da je to nepotrebno. Pri amandmaju številka 3. Nismo videli smisla, zaradi tega, ker ti akti niti nimajo neke velike 
pristojnosti. Svet krajevne skupnosti niti svet krajevne skupnosti ne morejo sprejeti nekega pravno zavezujočega 
akta, razen za njihovo ravnanje, se pravi, lahko sprejemajo neke pravilnike, kar pa ni potrebno, da se pač piše v 
statut, ker je to pač njihova pač pristojnosti in ne obremenjujejo nikogar drugega, razen njih samih, se pravi, 
občanov to direktno ne more zavezovat, zato pač nismo videli nekega pretiranega smisla v tem. Enako potem 
velja tudi za amandma številka 4. Za ta amandma številka 5 ali številka 6 pa smo nekako še največ smisla videli, 
čeprav tudi, če ni napisano, tudi ni pač nobene škode, ker predsednik krajevne skupnosti je eden, se pravi, je še 
zraven predsednik sveta krajevne skupnosti, niti nima tako velike veze. Ta se nam je vsebinsko zdel še najbolj 
smiseln, čeprav je pikolovski. No, kar se tiče, če se vrnem samo na te referendume. Bolj demokratičnega načina 
kot so referendumi pa izražena volja ljudstva, mislim da ne obstaja. Vsi referendumi, če želite videti po voliščih, 
po ulicah, mislim, da je Mateja to že predstavlja, so bili pozitivni. Na dveh, ki sta bila ob drugem krogu županskih 
volitev, je bila dokaj visoka udeležba, dokaj visoka glede na pač zanimanje za lokalne volitve, tudi zelo visok 
procent za izglasovano je bilo, tako da na ta tretjem referendumu, ki je bil pa samostojen, je bilo pa zelo nizka 
udeležba, kar kaže na to pač, da ljudi to ne zanima, jih ne tangira, se pravi tangira to samo nas, ki smo s tem pač 
nekak obremenjeni, kjer so, kje so meje krajevnih skupnosti, zato je pač to večji poudarek, da se mi utemeljeno 
odločimo pač glede tega združevanja ali nezdruževanja, ampak hotel sem povedat to, da zaradi utemeljenih 
pomislekov ne glede na to, da je bila tudi na tretjem referendumu za Stražišče in Gorenje Sava bilo pozitivno. 
Zaradi utemeljenih pomislekov je tudi županov amandma, ki pač predvideva, da se ti dve krajevni skupnosti ne 
združita skupaj. Prej sem pa samo spremljal repliko naše vodje pravne službe. Na vprašanje svetnice Pavlovski: 
direktni odgovor je, mestni svet bo o tem odločal, zato je tudi ta drugi županov amandma, ki pač predlaga od 
tega, kar je bilo prej na županu, predlaga novi županov amandma, da grejo te pravice nazaj na mestni svet, tako 
kot je bila volja pač na prejšnjem mestnem svetu izražena. To je župan poslušal pa je tudi predlagal, da gre to 
nazaj na mestni svet.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala, Jani. Maj, prosim. 

MAJ FRITZ (mestni svetnik)
Tele referendumske zgodbe. V glavnem, zakon o lokalni samoupravi opredeljuje referendum svetovalni, ni 
zavezujoč, tako da ne vem, kako bi zavezujoče dali. Potem, kar se tiče predloga amandmaja. Sonja, telo, ki 
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ugotavlja, je občinska volilna komisija, ne rabimo posebne. Kvoruma, kolikor vem, nimamo. To pomeni, če pride 
en volivec, je to pač tako, tisti volivci, ki se ne udeležijo glasovanja, pač prepuščajo odločitev drugim. Zdaj, kar se 
tiče pa tega, ali je zdaj ta referendum, ki je bil nazadnje izveden ali je šele legitimen, je pa drugo vprašanje, ampak 
lahko predlagate nov referendum tako kot določa statut, kdo lahko to predlaga. Potreben je podpret stotimi 
podpisi volivcev in zadeva teče naprej. To, da se pa nosijo neki podpisi krajanov pa enostavno ne gre skoz, ker je 
pač referendum najvišja oblika demokratičnega odločanja v tem. Zdaj, kaj bo pa mestni svet naredil okoli tega, 
je pa pač odločitev, tako kot sem zadnjič rekel moralna in pač zavezanost volivcem, ali bomo upoštevali voljo, ki 
je bila jasno izražena ali ne, to je naša odločitev, bomo nosili pa tudi neke politične odločitve ali posledice prej 
ali slej. Tako da, saj pravim, tega amandmaja nekak, Sonja, ne moremo ravno podpreti, ker ne gre skozi. Hvala 
lepa. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala, Maj. Jure, prosim.

JURE ŠPRAJC (mestni svetnik)
Hvala za besedo. Najprej lep pozdrav. Sem tudi zbranim tukaj noter. Glede na to, da sem eden od predsednikov 
krajevnih skupnosti, ki se tudi odloča o tem. Glejte ,z naše strani je bilo popolnoma jasno. Demokratični odločitev 
ljudi je bila, da v Gorenje Savi ne podpirajo združitve. Zato smo tudi na naš, bom rekel, tudi na moj predlog, dal 
krajevni skupnosti Stražišče, svetu, predlog, da nismo za to združitev. Se pravi, da imamo še nek ključ ali pa še 
neko v bistvu zadaj neko varovalko. Kar se tiče pa ostalih dveh referendumov, se mi pa zdi da, ne vem, tukaj 
nekak to ni za igrati, referendumi so tudi konec koncev strošek, veste, tako da meni, meni bilo tudi hudo, ker pri 
nam ni šel referendum skoz, ampak predvsem iz tega stališča, da smo zapravili nek denar za to, da poj se pač na 
koncu koncev ni nekaj odločali v smer združitve. Tako ali tako pa vemo, povsod, v vseh mestih imamo krajevnih 
skupnosti ali pa teh četrti preveč. Problem je predvsem v tem, da manjše krajevne skupnosti sploh ne dobijo več 
ljudi, ki bi bili pripravljeni sploh v svetu sodelovati, a ne. In če mene vprašate. Osebno pa, glede na to, da sem že 
10 let predsednik krajevne skupnosti, jaz bi jih združil pol in še nekaj. Združitve ne tangirajo nobenega prebivalca, 
da bi bil v škodo. Pomembno je samo, koliko je predsednik in svet aktiven in dejaven. Tam, kjer niso dejavni, se 
nič ne zgodi. A veste, ne gre pa zato, zdaj, kje je meja. Pa te meje so brez veze, to je pač nekje so, ampak važen, 
koliko je nekdo aktiven, koliko je povezan z društvi ali bom rekel tako kot je recimo Besnica, imate tam primer 
dobre prakse, kjer je pač predsednik, zdaj pač dajem kot nek primer, kjer je predsednik pač vedno vpet v vse to 
in zato pač prebivalci imajo še neko dodano vrednost, tako da jaz tudi ne bom podprl, pač podpiram predlog ta, 
ki je zdaj statut na mizi in to je to. Imam pa še predlog. Če bi pa zdaj res spet radi ponovno razpravljali o teh 
združitvah v krajevni skupnosti Huje, pa predlagam da pač naredite zbor krajanov, ki pa ni finančnih posledic 
zadaj. Drugače pa ne moremo kar referendume vsak teden izmišljevati. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Jure. Rok, prosim.

ROK IGLIČAR (mestni svetnik)
Hvala za besedo. Jaz se z izvajanjem Maja popolnoma strinjam. Dodal bi rad samo še, da mi niso najbolj blizu 
tako abstraktni pojmi kot na primer: zadostna vključenost, obveščenost. Kaj konkretno bi to bilo, kje bi lahko 
postavil mejo? Vsak bo imel svoje mnenje tukaj ali pa bi imel. Udeležba prebivalstva aludira itak na kvorum, kar 
je že Maj povedal, da trenutno ni predpisanega. Tako da imam tudi jaz pri amandmaju kolegice Mašič resne 
zadržke. Hvala lepa.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Irena, prosim.

IRENA DOLENC (mestna svetnica)
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Ja, ne vem, če se spomnite prejšnje seje. Na prejšnji seji smo rekli, ko se enkrat statut odpira, se mogoče tudi 
kakšno drugo področje uredi. Vi ste pač ugotovili, a ne, na primer, da je zelo dobro, da imamo protokol ob žalnih 
dogodkih. To pomeni, to je prišlo iz potrebe se neka stvar naredi in če imajo krajevne skupnosti potrebo, da 
imajo pravilnike, je prav, da se zapiše da morajo biti ti pravilniki sprejeti v skladu z statutom Mestne občine Kranj. 
In jaz ne vidim, zakaj ne bi tega zapisal. To pomeni, da lahko krajevne skupnosti sprejmejo svoje pravilnike 
delovanja, ker nekatere krajevne skupnosti imajo kar precej premoženja in morajo določiti določene stvari, 
določene protokole. To pomeni, tako kot se pojavi težava, da tukaj smo mi opazili, da ni nekega pravila, kako se 
ravna ob nekem dogodku, pa smo rekli, to je treba narediti. Krajevne skupnosti so pa rekle: potrebno bi bilo da 
bi sprejeli neke interne akte pa recimo jim pravilniki, vi pa pač jim odrekate to, zakaj bi pa oni to imeli. Vsaka 
organizirana skupina ima pravico, da sprejme svoj interen akt. To pomeni, ne vem, zakaj krajevne skupnosti ne 
bi smele sprejemati pravilnikov, tako da, če pa jih, je pa prav, da se zapiše, da morajo biti v skladu s statutom 
Mestne občine Kranj. Samo toliko. To je bil na primer ta ta tretji amandma, ki sem ga vložila. Prišla je pa pobuda 
iz strani krajevne skupnosti. Obrazložitev sem samo podala, zakaj to.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Jani? 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Ja, sicer sem se hotel kolega Šprajca navezat, ampak se bom najprej na to: pravilniki krajevnih skupnosti, ne vem, 
jih ne moremo enačiti z statutom Mestne občine Kranj, tudi s skladnostjo. Se pravi pravilnik, ki ga svet krajevne 
skupnosti sprejme, je zavezujoč samo za njihovo delovanje, ni pa pravno zavezujoč za občane. Se pravi, statut 
Mestne občine Kranj pravno vpliva na občane, na primer poslovnik mestnega sveta, se pravi, interna pravila za 
naše delovanje pa pravno ne vplivajo na občane. Iz tega vidika je statutarno pravna komisija menila, da je ta 
dodatek k temu, se pravi, ta dikcija, da je nepotrebna, ker pač pravno nima veze za naše občane, če po domače 
povem. Hotel sem se pa prej navezati. Javil sem se tudi zato, ker sem se hotel na kolega Šprajca navezati, ker me 
je izpolnil. Kolegica Mašič je prej navajala druga, nova dejstva. Težava z drugimi novimi dejstvi je povezana s 
časovno komponento, in sicer, da te spremembe krajevni skupnosti veljajo vedno z novim mandatom. Se pravi, 
če upoštevamo birokracijo, roke, volitve, se bo vsakič lahko nekdo skliceval, da so pa nova dejstva, zaradi tega, 
ker bo vedno med temi spremembami preteklo vsaj eno leto, v tem primeru je bilo tri leta. Se pravi, zaradi te 
birokracije, zaradi omejitev se bo vsakič nekdo skliceval neka nova dejstva in bo to pač izgovor. Zdaj pa, 
prostorski, mislim ta nova dejstva, prostorski plan, veljavni, je iz leta 2010, se pravi leta 2022 to ni bilo moglo biti 
novo dejstvo. Projekt, takrat se je imenoval Kozolci, je iz leta 2008, se pravi, je še nekaj let starejši, spet ni novo 
dejstvo pa to območje večinoma leži v krajevni skupnosti Čirče, ne v Planini pa v Hujah. Spet ne vem, kje so te 
nova dejstva. Se pravi, to je pač nek izgovor zaradi tega, ker zdaj nekomu ustreza očitno, da sta pač te dve krajevni 
skupnosti zopet narazen. Je pa zelo zanimivo, da isti ljudje glasujejo dvakrat za. Zdaj, ko je pa zadeva pred danim 
dejstvom, bi pa bi pa mnenje svoje spreminjali. Nobene pač osebne zamere glede tega, sam čudno se mi pač zdi, 
da se take. Roki so, kakršni so, veljajo z novimi mandati in pač je nesmiselno, da se sklicujemo na neka nova 
dejstva, ker pač občinski akti, občinski postopki trajajo leta, preden so pač izvoljeni. V tem konkretnem primeru 
je 3 leta, kar je manj kot en mandat in smatram, da ta dejstva pač veljajo enako danes kot so veljala ob 
referendumu leta 2022. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Manja, prosim. Sonja ima repliko. Sonja, oprosti. 

SONJA MAŠIĆ (mestna svetnica)
Jani, kam paše koreja? Spodnji del, samo to mi povej... K Planini, a ne? Se bo gradilo? Tam ni vprašanje, kam se 
bodo odločili, so že na Planini. Projekti, ki še niso realizirani, manjkajo še pike pa vejice verjeten., kakšnih stvari 
pa ne razumete...
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MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Maj je lepo povedal, da ima vsak pravico referendum sklicati, ko bodo novi pogoji, bo pa nov referendum... 

SONJA MAŠIĆ (mestna svetnica)
Ali pa zbor, hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Manja, prosim.

MANJA ZORKO (podžupanja Mestne občine Kranj)
Ja, hvala za besedo, se opravičujem nekaj časa, a da se mi je priklopilo. Mogoče samo repliko, Ireni, kar se tiče 
teh predlaganih sprememb, a ne. Vem, da so nekatere predlagane spremembe prišle s strani člana sveta ene 
krajevne skupnosti, tako da jaz mislim, da bi vseeno za tak..., ni pa bilo, ker sem jih tudi predstavlja tudi 
amandmaje, tvoje sem predstavljal tudi na sosvetu, tako da jaz bi si tukaj želela večjo razpravo pa poenotenje 
vseh krajevnih skupnosti do teh sprememb, a ne, ki, nekatere so potrebne, morda, nekatere pa mogoče in je 
prav, da se da se tukaj bolj, bolj temeljito opravi razprava znotraj krajevnih skupnosti, preden gremo v neke take 
spremembe, tako da na upravi planiramo, da gremo v pripravo strategije razvoja krajevnih skupnosti, kjer bo 
tudi priložnost, da pravzaprav tudi te zadeve. Ki so v statutu, naslovimo predebatiramo skupaj s krajevnimi 
skupnostmi in potem predlagamo spremembe v statutu. No, samo toliko, ker je vendarle prišlo to s strani 
svetnika ene krajevne skupnosti in tudi predsednik sveta te krajevne skupnosti teh predlogov ni predstavil na 
sosvetu krajevnih skupnosti, kjer je telo za, da se to tudi prediskutira z ostalimi krajevnimi skupnostmi. No, 
mislim, da bi bilo to fer, preden se kakšne take spremembe, ki zadevajo vse krajevne skupnosti, vendarle vnese 
v statut. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Maj, prosim. 

MAJ FRITZ (mestni svetnik)
... in tako naprej. Zdaj ne vem, kako naj krajevna skupnost sprejema predpise, ker to ni nikjer predvideno, se 
prav, ni aktivna legitimacija za krajevno skupnost, da karkoli sprejema. Prvič to, ker zakon pravi, da lokalna 
skupnost, torej lokalna samouprava, medtem ko krajevna skupnosti je del lokalne skupnosti, je sicer samostojna 
oseba javnega prava, ampak ni pa nosilec pooblastil za izdajanje kakršnihkoli predpisov. Naslednja težava se nam 
pojav, kdo bo presojal skladnost nekega predpisa krajevne skupnosti, ker Ustavno sodišče, ki je drugače 
pooblaščeno za presojanje, samo oziroma akt samoupravne lokalne skupnosti z ustavo in zakonom ne gre. Tako 
da, tudi če mi v statutu podelimo neko pravico krajevni skupnosti, ne vem, če bo to skladno z zakonom. Tako, da 
se bojim, da ne gre to skoz, pravno. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Še Sonja, prosim. 

SONJA MAŠIĆ (mestna svetnica)
Morda bi bilo dobro, da se ta točka ali pa ta del točke umakne z dnevnega reda pa, da se drugič pogovorimo o 
tem. Smešno, a ne, Manja? 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Še kdo? Ok, potlej gremo. Aja, pardon, Maj, prosim. 

MAJ FRITZ (mestni svetnik)
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Še enkrat, mestni svet je pristojen za odločitev, referendum ni zavezujoč. Zdaj, če uspete prepričati dovoljšnje 
število svetnikov, da glasuje tako kot vi želite, je zadeva rešena. Če pa ne, pa pač ne. Če pa hočemo nov 
referendum, ga je pa treba razpisati v skladu s pravili. Zadeva je jasna, hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Bomo šli v čas na glasovanje. Nika, prosim. Imaš ti kakšne težave...? 

NIKA DOLINAR (mestna svetnica)
Ja, hvala za besedo. Jaz zdaj poslušam to razpravo in tukaj sprašujem kolege, kje je gradivo, o katerem se zdaj že 
pol ure ali koliko razpravljam jaz ne najdem tega gradiva. Mi lahko poveste, je to amandma, kje je ta amandma, 
tudi tukaj na mizi ni bilo med temi papirji nič s tem v zvezi, niti od Sonje, niti od Irene, a bomo to zdaj glasovali, 
ker če bomo, bi rada vedela, o čem. Bi prosila, če mi lahko kdo kaj pojasni. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Ja, hvala lepa, Nika, saj to sem ravno hotel preden gremo na to glasovanje. Najprej bomo glasovali o tem, da se 
sprejmeta predlagana amandmaja k 3. In 5. členu predloga spremembe dopolnitve statuta Mestne občine Kranj. 
Ta mislim, da je jasen. Tukaj govori da je pristojnost mestnega sveta to, kar je Ana rekla. To se pravi, če ni drugače, 
so predpisi določeni, samo to se doda. Glasujemo najprej o tem amandmaju. Prav? Jasno vsem? Ok, hvala lepa. 
Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete. Hvala lepa. 31 za, nihče proti. Ta zadeva je 
soglasno sprejeta. Zdaj gremo pa na drugo zadevo. Sprejme se predlagani amandma k šestemu členu predloga 
sprememb in dopolnitev statuta Mestne občine Kranj s prilogo k 7. členu. Tukaj imamo amandmaje, in sicer 5 
amandmajev, ki jih je vložila, aja samo en je, k 6. členu pa od gospe Mašičeve, tukaj, da povem, a ne. Najprej 
amandma številka 1. Predlagatelj je Irena Dolenc, zbrano je 10 podpisov, kar je dovolj, in sicer. 11 jih je? Tukaj 
samo 10 podpisov. Dovolj je, dovolj je, dovolj je. Saj sem rekel, 9 jih je. Dajem naprej, to se pravi, recimo, da to 
je v redu, da ne bomo zdaj, ampak bodo preverili vmes. Bistveno pa je, da tukaj manjkajo ustrezne priloge. To 
so zdaj ugotovil, da ni določeno javnih, mislim jasno mej krajevnih skupnosti, to, kar je naša priloga, kar smo mi 
vstavili te amandmaje.

IRENA DOLENC (mestna svetnica)
Tukaj ne bi nobene krajevne skupnosti ukinjali, to pomeni so na seznamu vse krajevne skupnosti. To pomeni: 
vidite, da je seznam enako dolg kot je v obstoječem statutu. To pomeni, pravzaprav se nobena stvar ne spremeni 
iz obstoječega statuta, torej mi predlagamo, da ostane tako kot je bilo v prejšnjem statutu, obstoječem, sedaj 
veljavnem. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Mateja? 

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve)
....Krajevnih skupnosti zato ni ravno tako kot v obstoječem statutu, pa dodaja se nova priloga. Mi smo s strani 
župana pripravili novo prilogo, v kateri so določene meje 25 KS na podlagi amandmaja. Ta amandma pa nima te 
priloge in ne moremo zdaj brez te priloge glasovati o njem, ker je sestavni del statuta. Priloga je pa definirana v 
58. Členu statuta. Tako da zdaj je malo zagata. ...tko da ni bilo take priloge. Žal.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Ok. Zdaj imamo pa še od Sonje Mašič, amandma, in sicer samo, da ga najdem, ker je zdaj to toliko papirjev 
tukajle, evo ga, ki se glasi, tukaj je pa amandma k 7. členu statuta, predloga akta o spremembah in dopolnitvah 
statuta Mestne občine Kranj, kjer je navedeno, da je svetovalni referendum izveden v času rednih lokalnih 
volitev, se šteje kot dokončna odločitev prebivalcev posamezne krajevne skupnosti. Ona pa tukaj zdaj dodaja 
nov odstavek: v primerih, ko svetovalni referendum ni bil izveden z zadostno vključenostjo, obveščenostjo in 



19

udeležbo prebivalstva oziroma kadar po izvedbi referenduma nastopajo bistvene spremembe v demografiji, 
prostorskem, razvojno ali urbanističnih načrtih območja, ser mora pred dokončno odločitvijo izvesti dodatno 
javno posvetovanje ali ponovitev svetovalnega referenduma. Ocenjevanje zadostnosti udeležbe in obveščenosti 
opravi neodvisno strokovno telo, ki ga imenuje mestni svet. Mislim, da je bilo tukaj dosti povedano s strani Roka 
in Maja. Zdaj, 7. člen se pa glasi: območja krajevnih skupnosti MOK so določena v prilogi, ki je sestavni del tega 
statuta. Priloga se objavi tudi na spletni strani občine in prostorskem informacijskemu sistemu občine, območja 
krajevnih skupnosti so vpisana v register poslovnih enot. Tako, da, prvič, za to imamo referendume. Kdo bo 
določal, kaj je zadostna vključenost, kaj je obveščenost in udeležba prebivalstva? Mislim, da to določa zakon. 
Kvorum ni določen in dejansko tukaj določamo nekaj, kar nima osnove. Saj, o tem določa zakon, o tem, kar je 
bilo povedano, tako da jaz tudi ta amandma ne bom dal na glasovanje in bom dal prvotni amandma, ki je bil 
predlagan s strani uprave, in sicer da se sprejme predlagan amandma k 6. členu predloga sprememb in 
dopolnitve statuta Mestne občine Kranj s prilogo k 7. členu, to, kar ste vsi dobili, tako da to dajem na glasovanje. 
Prosim vašo prisotnost. To se pravi Stražišče, Gorenja Sava ostane tako kot je, ostalo tako kot je bilo posvetovalni 
referendum rezultat. 28 vaša prisotnost? Prosim, če o tem glasujete. Hvala lepa. 25 za trije proti. Ugotavljam, da 
je bila sprememba statuta sprejeta z zadostno večino. In zdaj gremo pa še ...

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
S predsednikom Statutarno pravne komisije sva govorila, da bi se vseeno Statutarno pravno sestala za par 
trenutkov pa predebatirala glede teh amandmajev, ali so ustrezni ali niso. 10 minut. 10 minut odmora, prosim. 

/ODMOR/

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Nadaljujemo s sejo. Zdaj bo predsednik statutarne, Rok, obrazložil naslednje 4. predloge amandmajev, ki jih je 
posredovala svetnica Irena Dolenc. Pa bi te kar prosil, Rok, da obrazložiš.

ROK IGLIČAR (predsednik Statutarno pravne komisije)
Hvala za besedo. Po posvetovanju smo ugotovili sledeče: amandma številka 2, se pravi, da se doda beseda z 
zakonom o lokalni samoupravi, je kot mislim, da je že lani danes izvajal, nomotehnično ne najbolj pravilno 
oziroma odveč, zato ker za sabo potegne potem v primeru spremembe, tudi če gre samo za številko ZLS 1, ZLS 
1a, ZLS 2b, za sabo to potegne celoten postopek spremembe statuta, in to je pripomba Statutarno pravne 
komisije na amandma številka 2. Amandma številka 3. Kot je Maj že povedal, ne vidimo pravne podlage, da 
krajevna skupnost sprejme interne pravne akte, torej ni nekako možno, da govorimo o avtonomnem pravu. 
Nadalje, beseda oziroma besedna zveza, "skladnih s statutom Mestne občine Kranj", se nam pa, kot je bilo tudi 
že rečeno s strani Janija danes v izvajanju, zdi redundantna, brez potrebe, ker je logično, normalno ali pa, če 
dovolite, da uporabi besedo "itak", da morajo biti skladni s statutom Mestne občine Kranj in še kakšnim drugim 
pravnim aktom seveda. Prehajam na amandma številka 4. Argumentacija je enaka kot pri amandmaju številka 3, 
torej interni, "in internimi akti krajevne skupnosti". Argumentacija, kot rečeno, tako kot sem že prej povedal. Pri 
amandmaju številka 5 pa smatramo, da je na mestu, torej nima statutarno pravna komisija na amandma številka 
5, ki je, mislim da ,pomotoma označen s številko 7, nima pripomb. Hvala lepa.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Torej, zdaj jaz si bom skopiral ta zadnji predlog amandmaja, tako da ga boste videli še v živo. V 
vmesnem času pa, glede na to da to ima kar nekaj vpliva za potem sam statut, Mateja pripravlja ustrezno 
besedilo, predno bomo seveda potrdil ali zavrnil ta amandma in potem tudi potrdil nov statut. Zdaj se trenutno 
kopira, tako da par minut lahko kar tukaj počakate pa boste dobili na mizo in bomo potem o tem razpravljali pa 
glasoval.

/ODMOR/
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MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Ok, bomo začeli. Zdaj ste dobili na mizo ta predlog amandmaja, in sicer, to se prav, z dosedanjim členom se doda 
nov člen, ki se glasi tako kot piše: "predsednika sveta krajevne skupnosti v njegovi odsotnosti nadomešča 
podpredsednik sveta krajevne skupnosti, ki ga izmed sebe izvolijo člani sveta krajevne skupnosti." Torej 
nadomesti se ta druga točka "predsednika krajevne skupnosti v njegovi odsotnosti nadomešča podpredsednik 
krajevne skupnosti, ki ga izmed sebe izvolijo člani sveta krajevne skupnosti." Tukaj pa zdaj sprejemate, to se 
pravi, nov amandma: "Predsednika sveta krajevne skupnosti v njegovi odsotnosti nadomešča podpredsednik 
sveta krajevne skupnosti. Ok, kakšna razprava? Rok, imaš kaj za dopolnit . V redu, potem gremo na glasovanje 
tega amandmaja. Vašo prisotnost bi prosil, še malo, super. Hvala lepa. 27 prisotnih. Prosim, če lahko glasujete o 
tem amandmaju. Hvala lepa. 26 za, nihče proti. Torej. S tem smo izčrpali dejansko vse amandmaje. In moram 
dati na glasovanje sklep, da se sprejmejo spremembe in dopolnitve statuta Mestne občine Kranj s sprejetimi 
amandmaji. Trenutno Mateja še ureja dokončno besedilo. Glede na to da smo sprejeli ta zadnji amandma. Ona 
me je prosila za 10 minut, zdaj verjetno bo zelo hitro končala, tako da še malo počakajte, da to zadevo, ne vem, 
kaj se bo spremenilo. Predlog, da to kar glasujemo, a lahko, nima noben problema? Torej tukaj gremo, dajem na 
glasovanje sklep. Sprejmejo se spremembe in dopolnitev statuta Mestne občine Kranj s sprejetimi amandmaji, 
o čemer ste glasovali? Ok, vašo prisotnost, prosim, Hvala lepa, prosim, če lahko glasujete. Hvala lepa. Zadeva ni 
sprejeta? Ponovimo glasovanje. 22 mora biti za. Jaz sem videl že prej, da imaš neke težave. Ok, glede na to, da 
je, moramo ponoviti glasovanje. Prosim, malo več resnosti, daj Maja, tamle, saj je Maj tamle. Ok, prosim, če 
lahko še enkrat glasujemo. Torej, najprej ugotavljamo prisotnost, vašo prisotnost, prosim. Ok. Torej 29 prisotno. 
Prosim, če lahko glasujete o sklepu, da se sprejmemo, sprejmejo spremembe in dopolnitve statuta Mestne 
občine Kranj s sprejetimi amandmaji. Ok, hvala lepa. 24 za štirje proti, Hvala lepa vsem. Torej, nov statut smo 
dali pod streho. To je bil prvič v tej naši, naših mandatih. Ok. Hvala lepa. Gremo naprej. Zaključni račun 24. 
Mirko, prosim.

MIRKO TAVČAR (vodja Sektorja za finance in splošne zadeve)
A se slišimo? Dober dan, dober večer, spoštovani svetnice, spoštovani svetniki. Pred nami je zaključni račun 
proračuna Mestne občine Kranj za leto 24. Naj na začetku povem, da je predpisana obravnava v eni obravnavi, 
sprejem v eni obravnavi v skladu s 114. členom statuta Mestne občine Kranj in pa na podlagi 3. odstavka 98. 
člena zakona o javnih Financah. Pravne podlage so navedene v samem gradivu zaključenega računa, tako da jih 
ne bom ponavljal. Če pa na hiter pogledamo splošen del zaključenega računa proračuna, vidimo, da je realizacija 
prihodkov in drugih prejemkov v višini 65 340 000 ali z indeksom 85,66, da je realizacija odhodkov in drugih 
izdatkov v višini 76,87 milijona evrov ali z indeksom 78,69, da je bila zadolžitev v višini 10,1 milijona od 
predvidenih 15 milijonov, da je ostanek sredstev na računu konec leta dobrih 6,5 milijona. Od vseh realiziranih 
odhodkov in drugih izdatkov proračuna, se prav, dobrih 76 000 000 jih je v NRP-ju, se prav načrtu razvojnih 
programov, realiziranih za dobrih 20 milijonov. Doseženi indeks skoraj 57. Če gremo samo na hiter pogledat 
prihodkovno stran proračuna, vidimo tudi glaven razlog izpada na strani investicij oziroma NRP-jev. Če 
pogledate, transfernih prihodkov iz državnega proračuna, Evropske unije in drugih virov, smo načrtovali za 
13,8  milijona, realizacija je v višini 4,8 milijona evrov, nekaj izpada je tudi na kapitalskih prihodkih, pa pri 
nedavčnih prihodkih na strani NUSZ-ja. Zdaj, če gremo pogledat nerealizirane projekte, bomo videli, da je največ 
nerealiziran projekt je trajnostna mobilnost v Kranju, znotraj tega pa nadhod Tuš, kjer enostaven ni bilo razpisa 
v lanskem letu, da bi kandidirali na evropska sredstva. Potem je tukaj komunalna infrastruktura Golnik-Mlaka, ki 
se je začel realizirati v letošnjem letu. Lansko leto smo načrtovali precejšnja sredstva tudi za poslovno cono 
Hrastje, pa je tud dejanski začetek same investicije fizično v letošnjem letu. Ni bila realizirana nadstrešnica Garsa. 
Ta NRP smo danes, ste danes uvrstil v proračun pa upajmo da bomo dejansko tudi štartal že v poletnih mesecih. 
Ni bila realizirana investicija v kanjon Kokre, celovita ureditev Savske ceste oziroma, če rečem drugače, Planiški 
most se zdaj gradi. Planina jug je bila, so bila sredstva prerazporejena na nov NRP pa tako naprej. Tako da, če še 
povem na kratek zadolženost mestne občine Kranj, povedal sem v lanskem letu 10,1 milijona. Stanje glavnic 
konec leta je 38,5 milijonov, nekaj manj. Stanje dolga na občana, če upoštevamo 55 170 prebivalcev, kot so nam 
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jih priznal v izračunu primerne porabe, je stanje nekaj manj kot 700 EUR na prebivalca. Pa v lanskem letu smo 
odplačal nekaj čez dva milijona glavnic, plačanih obresti je bilo pa za 1,239 milijona. Hvala. Toliko zaenkrat. 
Prosim. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Odpiram razpravo. Ok, Nika? Še komisije. 

NIKA DOLINAR DIVJAK (mestna svetnica)
Torej, mene veseli tako poročilo, predvsem me veseli podatek o tem, da nam je na koncu lanskega leta ostalo 
kar nekaj  milijonov na računu in v luči tega verjamem, da bo točka 10, torej povišanje cen vrtcev v kranjski 
občini, danes našla sredstva, s katerimi se bodo ti povišani stroški tudi pokrili.

MIRKO TAVČAR (vodja Sektorja za finance in splošne zadeve)
Na žalost, tako enostavno tako ne gre. Prvič, večino tega ostanka sredstev, če se boste spomnili, je bilo predviden 
pri sprejemanju proračuna za leto 25, ker smo okrog šest milijonov že planirali v tem. Po drug stran pa mi 
moramo najti sredstva v okviru obstoječega proračuna za to povečanje cen, kot si ti rekla. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, še kdo? Ok. Potem pa gremo na glasovanje. Vašo prisotnost. Sam to povem, da so se vse komisije 
seznanile in da ni pripomb. Glasujemo torej o petih točkah. Najprej vašo prisotnost. Hvala lepa. Prosim, če lahko 
glasujete. Hvala lepa. 26 za, nihče proti. Ok, tudi to ugotavljam, da je sprejeto. Gremo na točko 6: odlok o 
spremembah in dopolnitvah odloka o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj. Gre za osnutek, če 
boste za, bomo sprejeli predlog po skrajšanem postopku, odlok. Mateja, prosim.

MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve)
Župan, hvala za besedo. Predlagamo spremembo oziroma dopolnitev odloka. Zaradi določenih ovir javne 
infrastrukture, kot so na primer mulde, javna razsvetljava in drevesa, je onemogočena uporaba javnih površin, 
kot je bila določena v karti umestitve gostinskih vrtov. Da bi jim omogočili, gostincem pač, da uporabljajo veliko 
površino, kot je bila določena v karti, predlagamo spremembo na način, da se gostinski vrt lahko prestavi za to 
nepremično oviro preko meje, kot je določena s karto umestitve. Na razširjeni površini pa ni dovoljeno postaviti 
težjih predmetov, korit, senčnikov, ampak samo mize in stole. Zato predlagamo spremembo 4. člena odloka. Ta 
predlog nima nekih finančnih posledic in predlagamo, da se sprejme osnutek odloka o spremembah in 
dopolnitvah odloka o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Mateja. Odpiramo razpravo. Ni razprave. V redu. Gremo na glasovanje. Vašo prisotnost, prosim. 
Najprej gremo seveda, da se sprejme osnutek odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o posebni rabi javnih 
površin v Mestni občini Kranj. Hvala lepa. Prosim, če lahko o tem glasujete. 29 za, nihče proti. In gremo še na 
sklep na glasovanje, da se sprejme odlok o spremembah in dopolnitvah. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa. 
Prosim, če lahko glasujete. Hvala. Tudi to soglasno sprejeto: 28 za, nihče proti. V redu, zdaj gremo pa še, Andraž, 
odlok o spremembah odloka o zagotavljanju socialnovarstvenih dejavnosti v Mestni občini Kranj. Tudi tukaj, 
če bo možno bomo sprejeli po skrajšanem postopku odlok. Andraž, prosim.

ANDRAŽ JAKELJ (vodja Urada za družbene dejavnosti) 
Ja, hvala za besedo. Gre za odlok o spremembah odloka. Poglavitne rešitve so to, da se pomoč družini na domu 
zdaj plačuje po oziroma se bi plačevala po subvenciji, ne več po dejanskih stroških in pa pri poglavju 6 so 
poglavitne rešitve, da predlagamo spremembo zapisov pri zagotavljanju sredstev, ki so potrebna za izvajanje 
navedenih programov, gre za kadre in pa prostore. Popravljamo tudi dve tipkarski napaki pri končnih določbah 
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pa predlagamo črtanje družinskega pomočnika, ki je že pred leti prešel iz občine na državo. Finančnih in drugih 
posledic ta sprememba ne bo imela, tako da predlagamo, da se sprejme odlok po skrajšanem postopku.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Andraž. Ni bilo pripomb oziroma seznanil sta se obedve komisiji. Razprava? Ni. Gremo kar na 
glasovanje. Vašo prisotnost, prosim. Najprej glasujemo o sprejetju osnutka odloka o spremembah odloka o 
zagotavljanju socialnovarstvenih dejavnosti v Mestni občini Kranj. Hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete o 
osnutku? Hvala lepa. 28 za, nihče proti, soglasno sprejeto. Gremo še na sklep o spremembah odloka, torej odlok 
sprejemamo, vašo prisotnost, prosim, sprejemamo odlok o spremembah odloka o zagotavljanju 
socialnovarstvenih dejavnosti v Mestni občini Kranj, da se sprejme po skrajšanem postopku in se tudi sprejme. 
Ok, vaša prisotnost? Ok, hvala lepa. Glasujemo. Hvala lepa. 29 za, nihče proti, tudi to soglasno sprejeto. Gremo 
naprej. 8. sklep oziroma osma točka: sklep o določitvi načina izvajanja dolgotrajne oskrbe na domu v Mestni 
občini Kranj. Andraž, prosim.

ANDRAŽ JAKELJ (vodja Urada za družbene dejavnosti) 
Ja, hvala lepa. Zdaj, kot veste, imamo občine za vzpostavitev javne mreže izvajalcev dolgotrajne oskrbe na domu 
več načinov. Lahko se ustanovi javni zavod ali pa se to uredi že z obstoječim javnim zavodom, katerega 
ustanoviteljica je občina, ali pa se uredi z javnim zavodom, katerega ustanoviteljica je država, lahko tudi več 
občin soustanovi zavod za izvajanje dolgotrajne oskrbe na domu. V Mestni občini Kranj smo proučevali možnost 
ustanovitve lastnega javnega zavoda, prav tako smo nadaljevali pogovore z občinami Upravne enote Kranj za 
soustanovitev javnega zavoda, torej, z več občinami. Na strani obči, ni bilo interesa in tudi glede na številne 
neznanke, ki jih zakon o dolgotrajni oskrbi prinaša, smo se odločil, da je najboljša rešitev za Kranj, da dolgotrajno 
oskrbo na domu izvaja Dom starejših občanov v Kranju. Z njimi smo stopili v kontakt in po pogovorih dobil 
soglasje, da bo dolgotrajno oskrbo za občane Mestne občine Kranj do konca leta 2026, prav tako pa tudi pomoč 
na domu, izvajal Dom upokojencev Kranj. V gradivu imate pa tudi to soglasje doma upokojencev Kranj. Hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Andraž. Komisije so se seznanile, ni pripomb, tako da odpiram razpravo pred glasovanjem. Irena, 
prosim.

IRENA DOLENC (mestna svetnica)
Jaz imam samo eno vprašanje. To pomeni, dom upokojencev Kranj je torej pripravljen podpisati pogodbo z 
mestno občino Kranj, in to pomeni, da bo on izvajal dolgotrajno oskrbo samo na območju mestne občine Kranj? 
Torej vsaka občina bo šla v svojo? V redu. Torej ta del razumem, to pomeni ne za okoliške občine, samo za občino 
Kranj. Ta drug del, ki me zanima je pa: ali ima ta javni zavod kakšno možnost pridobiti lastne zaposlene kadre, ali 
bo sklepal pogodbe o izvajanju z, bom rekla, obstoječimi zasebnimi podjetji? Kako je to zdaj v planu? Ker jaz se 
bojim, da teh kadrov na trgu ni kaj prav veliko? Izvajati bo pa treba dolgotrajno oskrbo zelo kmalu. . To pomeni, 
ljudem je pa pravzaprav čisto vseeno, kdo jo izvaja, samo da je izvedena. Samo to me zanima, kakšen pristop se 
bo ubral?

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Bo Andraž razložil. 

ANDRAŽ JAKELJ (vodja Urada za družbene dejavnosti) 
Ja, ubral se bo pristop na enak način kot že izvajajo pomoč na domu. To se prav, z lastnim kadrom. Pomoč na 
domu imajo, mislim, da je številka 22, tako da, odkar je bila ta sprememba v vodenju narejena, problema s 
kadrom nimajo.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
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Je bilo na sestanku, ki smo jo imeli z direktorico, je omenila, da pač to bo poseben del in da ima zaenkrat zadosti 
kapacitet za to. Zdajle je kar nekaj novega kadra prišlo tja, tako da, sistem zaenkrat deluje, vsaj tako je zagotovilo 
direktorice. Ok, hvala lepa. Če ni več drugega, gremo kar na samo glasovanje, torej najprej vašo prisotnost. Hvala 
lepa. Glasujemo, da se sprejme sklep o določitvi načina izvajanja dolgotrajne oskrbe na domu v Mestni občini 
Kranj. Hvala lepa. 30 za, nihče proti. Soglasno sprejeto tudi to v redu. Gremo na točko 9. Gre za spremembo 
cene programa vrtca in subvencije staršem. Tukaj dajem v bistvu skupno obravnavo pod točk, in sicer prvič: 
sklep o spremembah sklepa o določitvi cen vzgojnovarstvenih programov v javnih vrtcih na območju Mestne 
občine Kranj. Gre za ceno programa vrtca. Potem sklep o spremembi sklepa o določitvi cen vzgojnovarstvenih 
programov v zasebnem vrtcu Dobra teta d.o.o., spet za ceno programa vrtca in sklepa o spremembah sklepa 
o določitvi cene vzgojnovarstvenega programa v vrtcu Duhec d.o.o., enota Kranj spet za ceno programa vrtca. 
Potem imamo pa še dva sklepa, in sicer: sklep o spremembah sklepa o določitvi cen vzgojnovarstvenih 
programov v javnih vrtcih na območju Mestne občine Kranj, torej gre za subvencije staršem in pa e), sklep o 
spremembah sklepa o določitvi cen vzgojnovarstvenih programov v zasebnem vrtcu Dobra teta in zasebnem 
vrtcu Duhec d.o.o., enota Kranj, gre zopet za subvencije staršem. Poročevalec bo Andrej Andraž Jakelj. Komisije, 
tri, so se s tem seznanile in ni pripomb. Andraž, prosim.

ANDRAŽ JAKELJ (vodja Urada za družbene dejavnosti) 
Ja. Hvala za besedo. Pred vami je gradivo: sprememba cene programa vrtca, in sicer gre za javne vrtce pa zasebne 
vrtce s koncesijo. Na mizo ste tudi dobili še dodatno gradivo, ki vam je bilo pripravljeno prav za to sejo, in sicer 
se nanaša na dodatno subvencijo od 01.05.. do 01.10. o kateri bom malce kasneje spregovoril. Kot veste, a ne, 
je cena programa vrtca sestavljena iz stroškov dela, stroškov materiala in storitev in pa stroškov živil za otroke. 
Stroški dela predstavljajo skoraj 3/4, a ne, te cene programa vrtca. Na kakšen način se ta cena programa vrtca 
določa? Seveda, na predlog javnega vrtca oziroma zasebnega vrtca s koncesijo, določi to ceno ustanovitelj 
oziroma koncedent, metodologijo oblikovanja cen programov v vrtcih, ki opravlja javno službo, pa določi 
minister, pristojen za predšolsko vzgojo. Trenutno veljavna cena programa, ki velja v javnih in pa zasebnih vrtcih 
v Mestni občini Kranj, pa velja od 01.06.24. Zdaj ,programi predšolske vzgoje se financirajo iz javnih sredstev, iz 
sredstev ustanovitelja, plačil staršev in pa donacij in pa drugih virov. Zakaj prihaja do spremembe cene programa 
vrtca? Zato, ker se povišujejo stroški dela, ker se povišujejo stroški materiala in storitev in pa povišujejo se tudi 
stroški živil. V preglednici na levi strani prezentacije imate navedeno veljavno ceno, to se pravi, ki trenutno velja 
predlog s 01.05. in pa ta zelena obarvana kolona, predlog s 01.10.. Vidite tudi, da je skupaj v kranjske vrtce 
vključenih 1920 otrok, od teh jih 552 financira Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje. Gre za otroke, v kolikor gre 
za drugega in tretjega otroka, ki so hkrati s prvim otrokom v vrtcu. Pri tem morate vedet, da teh 552 otrok 
financira Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje le v delu, ki se nanaša na plačilo staršev. Ostalo razliko seveda 
krije občina. To se pravi, ostanejo, ostane še 1368 otrok, za katerih Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje plačila 
staršev ne krije. Na desni strani tabele imate pa navedene dohodkovne razrede in pa procent staršev, to se prav, 
delež staršev v kateri dohodkovni razred so uvrščeni. Vidite, da je največ uvrščenih v peti dohodkovni razred, 
malo manj v šestega in majčken več v sedmi. Tam od petega do sedmega se pač združi največ staršev. Tole so pa 
spremembe cene programa za zasebne vrtce s koncesijo, delujeta 2. Zasebni vrtec Dobra teta in pa vrtec Duhec. 
Vidite, da imajo bistveno višjo ekonomsko ceno. Kot smo ugotavljali že prejšnjič in pa tudi na komisijah, verjetno 
zaradi ekonomije obsega in pa glede na to, da morajo tudi zagotavljat lastne prostore oziroma, če jih nimajo, 
najemati, to pa se seveda odrazi potem tudi na višji ekonomski ceni. Tale primerljivost z drugimi občinami je 
ponovno nehvaležna prezentacija, zato ker določene občine so že spremenile cene, določene šele pristopajo, 
določene bodo k temu pristopile kasneje. Vidite, da so razlike kar precejšnje, a ne. Najbolj, recimo z ekonomsko 
ceno izstopa Koper, ki ima za prvo starostno obdobje ceno višjo kar za 60 % napram Kranju, podražil je za 17 % 
recimo. Drugo starostno obdobje ima tudi bistveno višje kot je v Kranju, podražil je napram prejšnji ceni za 17 %. 
Zdaj, na komisijah so bila tudi vprašanja okrog subvencij pri ostalih mestnih občinah, a ne. Jaz imam recimo 
podatke za par mestnih občin. Samo za informacijo, Mestna občina Slovenj Gradec nima dodatnih subvencij. 
Poleg tistih, ki jih določa zakon. Tudi Mestna občina Velenje ne uvaja k ekonomski ceni dodatnih subvencij, poleg 
tistih, ki jih določa zakon. Mestna občina Nova Gorica ima enako kot ima Kranj. To se pravi, da se v primeru 
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kredita zniža dohodkovni razred za en razred. Recimo, na Ptuju za prvo starostno obdobje uvajajo 10-procentno 
znižanje, za drugo starostno obdobje pa kombinirane oddelke, pa oddelke 3 do 4 leta starih otrok pa sploh nimajo 
subvencij. Tole so, to je tabela za prvo starostno obdobje, trenutno veljavna cena je 695 EUR, predlog s 01.05 je, 
da se cena dvigne na 729 EUR, kar bi pomenilo, da bi s 01.05. starši v povprečju plačevali za 12,33 EUR več, kot 
plačujejo zdaj, s 01.10. pa bi plačevali v povprečju 21,59 EUR več, kot plačujejo zdaj. Z uvedeno subvencijo na 
prvo starostno obdobje, ki bi jo krila občina v višini 4,557 %, pomeni, da se staršem do 01.10. ne bi cena oziroma 
plačilo spremenilo nič. S 01.10. pa ob uvedeni 5-procentni subvencij v povprečju zviša položnica za 7,6 evra. To 
pomeni za Mestno občino Kranj, ta subvencija dodatnih 78.000 EUR. Za drugo starostno obdobje bi se ob 
uvedeni subvenciji do 01.10., 6,185 procenta položnice za starše ne bi zvišale. Pri treh procentih od 01.10. naprej 
pa bi se položnice za starše v povprečju povišale za 12,98 EUR. Ob teh dveh uvedenih subvencijah bi bilo dodatno 
plačilo za Mestno občino Kranj skoraj 170.000 EUR. Potem imamo pa še 3 do 4 letne oddelke tri- do štiriletnih 
otrok in pa kombinirane oddelke, pri čemer predlagamo, da se subvencija do 01.10. dvigne na 5,877 %, kar 
pomeni, da se za starše do 01.10. položnice ne spremenijo s 01.10. pa predlagamo subvencijo 3 procente, kar 
pomeni, da se v povprečju položnice za starše dvignejo za 13,20 EUR. To pomeni dodatno plačilo za Mestno 
občino Kranj v višini 38.800 EUR. Kar se tiče ocene teh dodatnih sredstev, 227 000 oziroma skoraj 228.000 EUR 
ste že zagotovili s prerazporeditvami na prejšnji seji in bi po mojem izračunu nekako ta prerazporeditev za 
dodatna sredstva za subvencije zadostovala do 1. novembra, celo decembra. Možno pa da bo teh sredstev 
premalo za približno 20.000 EUR, ki bi jih ob tej v teh uvedenih subvencijah prerazporejali konec leta. Hvala lepa.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Zdaj bi dal še direktorici, Urši Kejžar, par besed je hotela. Lahko mikrofon?

URŠA KEJŽAR (ravnateljica Kranjskih vrtcev)
Dober dan, sem Urša Kejžar, ravnateljica Kranjskih vrtcev, ki jih trenutno obiskuje circa 1480 otrok. Zaposlenih 
je 316 sodelavcev. Tako da si po moje kar težko predstavljate, kako velik zavod je to in kakšno racionalizacijo 
dela Mestna občina Kranj, glede na to, da ima samo enega ravnatelja. Delujemo v 14 oddelkih, v 14 enotah, 
trenutno 87 oddelkov, kar pomeni: vrtci so stari 60 let in v tem času smo dobili en nov vrtec , in to je bila Biba. 
Tako da, racionalizacija stroškov se upošteva vedno, kadar delamo novo spremembo cene, ampak več kot to pač 
ne gre in tukaj sem danes zato, da lahko mogoče odgovorim na kakšno vprašanje, če vas še zanima. Drugače pa 
sprememba cene programa je nujna, a ne. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. V redu. Zdaj pa bomo odprli razpravo. Samo malo, da se vidi. Evo. Irena, prosim.

IRENA DOLENC (mestna svetnica)
Dober dan še enkrat. To pomeni, kar se tiče spremembe ekonomske cene, mislim, da bi že prejšnjič podprli vsi 
ekonomsko ceno. S tem se strinjamo. To pomeni, mi razumemo, da je to seštevek vseh stroškov ki so nastali. Če 
je res organizacija vrtcev optimalna, o tem bi se pač dalo govorit, ker zavod je res zelo velik in v velikem zavodu 
potem začnejo nastajati dodatni stroški zaradi tega, ker je obseg tako velik. In moram reči, da si predstavljam, 
da je tak zavod voditi zelo težko, če je na 14 lokacijah. To pomeni, ne bom se zdaj spuščala v te stroške, ki so 
torej dejstvo. To pomeni, jaz vsekakor vem, da te ekonomske cene je potrebno potrdit. Bi pa povedala, da smo 
svetniki že med seboj malce klepetali, tako kot klepetajo tudi na občinski upravi, kaj in kako staknejo glave in 
iščejo rešitve, tako smo klepetali tudi mi. In na kar nekaj mestnega sveta ima take svetnike, ki imajo zelo velik 
posluh za družine. Slovenija ima veliko težavo, Slovenija ima samo socialne transfere. Pri nas ne poznamo 
resnične družinske politike. To pomeni, podpiramo samo tiste, ki so, bomo rekli, resnično revni. Bil je ustanovljen 
Urad za demografijo, pa nam ga je uspelo ukiniti. No, to pomeni, to je bila ena od stvari, ki jo je evropska 
komisarka, Dubravka Šujica, izpostavila, kakšna katastrofa, da je bil ta urad, ki bi bil lahko zgled za druge države, 
ukinjen. To pomeni, demografska suša. Rojstev je vse manj. V nedeljo sem se pogovarjala z zaposleno, ki je babica 
v Kranju. To pomeni, ona ves čas spremlja nosečnice. Joj, kako malo jih je, vse manj jih je. Jaz lahko povem, ker 



25

imam otroke v tem rodnem obdobju, ki se pogovarjajo s sovrstniki in jih je strah imeti otroke tudi zato, ker je 
vrtec drag, tudi zato, ker ne vedo, kako bodo rešil stanovanjski problem. Pač preveriš 100.000 EUR, da dobiš 
kredita za rešitev stanovanjskega problema in če imaš neto plačo 1500, ti napiše, nisi kreditno sposoben. To ti 
napiše računalnik, ki ti izračun sicer naredi. To pomeni, zdaj si predstavljajte: položnice za ogrevanje so vsako 
leto višje, tudi s tem, ko ustvarjamo več odpadkov, moramo to tudi plačati, če več vode porabimo, je tudi več 
kanalizacije za plačat. Vsi smo nekako prisiljeni, da imamo internetu hiši, to pomeni: ogromno stvari je, ki jih 
vsaka družina mora imeti. Če imaš otroka, vsak otrok mora imeti dostop do računalnika, to je danes nekaj 
običajnega, to pomeni standard za imeti otroka je kar hud in jaz tukaj apeliram na to, da se zelo strinjam, da se 
nič ne podraži do 01.10., ampak da napraskamo denar tudi od 01.10. naprej. Če za vse ostale neumnosti najdemo 
in da rečemo, če ima Ljubljana 24,5 odstotka subvencije, vem, da Krško ima 30 %, ampak Krško je res ena majhna 
občina in je vse skupaj drugače in dejansko, bom tako rekla, ne bodimo tista občina, ki nič ne naredi za družinsko 
politiko, če država nič ne naredi. Bodimo potlej mi tisti, ki nekaj naredimo, nekaj konkretnega. To bodo vsi starši 
občutili, ko bodo dobili položnice. Jaz sem pa tudi raziskovala in sem pač pogledala, dejansko v Ljubljani pač bodo 
plačali od 1. oktobra 120 EUR manj: mi 551, oni pa 419. To pomeni, pelješ otroka tistih par kilometrov pa ga 
odložiš v ljubljanskem vrtcu in prihraniš, saj se ti izplača. To pomen, prihraniš več kot 110 EUR, to pomeni 
115 EUR prihranka. Če ga pelješ v Cerklje, spet prihraniš, če ga pelješ v Naklo, spet prihraniš. To pomeni, tam 
imajo pač nižje ekonomske cene. Jaz zdaj ne vem, če to res drži, ampak, Bojan, jaz upam, da to drži, on je pač 
ugotavljal, da na račun tega da so vrtci mlajši in imajo tudi mlajše zaposlene kadre in je potem tudi plače so nižje 
pa tudi boleznin je verjetno manj, a ne in manj nadomeščanj. Ampak jaz bom tako rekla, mi smo zdaj v tem 
okolju, v tem radiju najdražji vrtec. To je zdaj dejstvo, za starše, za starše smo najdražji. Zdaj, jaz mislim, da se bo 
razprava razvnela, da bo še kdo drug kaj povedal. Jaz sem absolutno za podporo družinam. To pomeni, da 
pomagamo, kolikor se le pomagati da in da začnemo graditi v Kranju vsaj začetek socialne politike, ki ni socialna, 
ampak je družinska. To pomeni: vse pa moramo, bom rekla, sile vložiti na tiste, ki so odločevalci na višjem nivoju, 
zato da se pravzaprav omogoči enakopravnost, ne glede na to, v kateri občini otrok hodi v vrtec. Če je to javno 
določen vrtec, bi morala biti cena za starše enaka. To pomeni, to so zdaj procesi, ki jaz pričakujem, da se bodo 
odvili. Vsak izmed nas ima svojo, bom rekla, mrežo navzgor, svojo poslansko skupino, na katero lahko naslovi, 
da je temu področju potrebno namenit čim več pozornosti, zato da se to čim prej uredi. Ne pa da zdaj vrtci 
izpademo, občina Kranj je grda, najdražje vrtce ima. To pomeni, smo grdi do staršev. To pomeni, dajmo 
razmišljat, lepo prosim, naj se še kdo oglasi pa naj še kaj pametnega pove, kako bomo to rešil. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala, Irena. Nada.

NADA SREDOJEVIĆ (mestna svetnica)
Hvala za besedo. Lep pozdrav še z moje strani vsem skupaj. Jaz se oglašam v imenu naše svetniške skupine in bi 
rada še enkrat poudarila, da financiranje vrtcev in drugih izvirnih nalog ni opcijska naloga občin. To je v bistvu 
njihova dolžnost. Vlada je zagotovila vsa potrebna sredstva, da bi občine lahko izplačale višje plače vzgojiteljicam 
in drugim zaposlenim v javnem sektorju, ki so obenem v večini primerov tudi občanke in občani občin in so po 
mnogih mandatih bivših vlad, ki so jih po krivici spregledale, končno v procesu izboljšanja svojih plač. Zato 
govoriti o tem, da je plačna reforma kriva za to, da občina ne bo investirala v vrtce, ni na mestu. Določeni občinski 
projekti, ki jih vsaka svetniška skupina zagotovo lahko enostavno našteje, za posamezno občino niso vedno nujno 
potrebni, izvirne naloge občin, kar je pa financiranje vrtcev, pa je. Na prejšnji seji smo lahko glasovali le o enem 
sklepu in tako ekonomska cena ni bila potrjena. Naša svetniška skupina se zaveda, da je ekonomska cena 
izračunana po določeni metodologiji, in se vsako leto mora spremeniti. Zato ekonomski ceni ne bomo 
nasprotovali. Veseli nas pa tudi, da so naši predlogi iz prejšnje seje bili uslišani in da je občinska uprava pripravila 
predlog, da do 01.10.2025 starši vrtčevskih otrok ne bodo čutili podražitve. Od 01.10.2025. naprej pa bo le-ta 
minimalna, tako da naša svetniška skupina sklepom ne bo nasprotovala. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
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Hvala lepa, Nada. Ivo, prosim.

IVO BAJEC (mestni svetnik)
Lep pozdrav vsem, hvala za besedo. Najprej moram replicirati gospodu Andražu. Gospod Andraž, ste bil na seji 
komisije za socialne dejavnosti, zdravstvo pa tako naprej, Mestne občine Kranj, kjer ste imel isto dokumentacijo 
ko na prejšnji seji. In zato mi tega nismo potrdili, ampak smo se z to zadevo samo seznanili, no, to je velika razlika. 
Tako da, zdaj zaradi tega ne bi imel pripomb ali pa bi imel pripombe. Nismo jih imeli, ko jih nismo imeli na kaj 
dat. To, kar ste danes predstavili, se je naredil po komisiji, a drži? Tako imam ta zapisnik. Hvala. To sem mislil 
reči. Potem je še ena stvar, tko kot je kolegica pred mano povedala. Tudi na prejšnji seji se mi nismo, nismo bili 
proti povečanju cen vrtcev, ne vem, to je bilo narobe razumljeno. Povečanje cen, ta cena vrtca je verjetno 
izračunana. Šlo se je samo za to, kdo bo to kril, ali bodo to krili starši ali pa bo to pokrila občina. In mi smo bili za 
to proti, ker tega ni pokrila občina, ker je šlo določen procent na starše. Zdaj, kot vidim, ste se nekje nekaj 
dogovorili po komisijah in tako naprej. Kje, kako ste se dogovorili, da ste dali tole danes na mizo, ne vem. Naša 
svetniška skupina s tem ni bila seznanjena. Lahko začnemo zdajle brati pa bomo videli. Kako bomo glasovali, se 
bomo pa še odločili. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Ivo. Ivica? 

IVICA BOBOLINSKI (mestni svetnik)
Lep pozdrav vsem. Hvala za besedo. Jaz predlagane spremembe pozdravljam in bom glasoval za, saj se mi zdi, 
da je ponujena rešitev glede na obstoječo situacijo za občane kar sprejemljiva. Zdaj pa me zanima, gospa 
ravnateljica, kot ste ravno že tukaj, če mogoče obstaja kakšna statistika na mesečni oziroma na letni ravni, koliko 
je vseh odjav otrok po enotah, se prav, to mislim na te dnevne odjave, ki so največkrat posledica bolezni otrok. 
Hvala.

URŠA KEJŽAR (ravnateljica Kranjskih vrtcev)
Zdaj, statistike ne bi vedela povedat, se bom pa pozanimala pa odgovorila, dodatno. Odjave, ki jih subvencionira 
občina, to pomeni 15 dnevne odjave na podlagi zdravniškega potrdila, je pa zelo malo, 5 procentov, jih ne 
uveljavljajo starši.

IVICA BOBOLINSKI (mestni svetnik)
V bistvu te dnevne me zanimajo? 

URŠA KEJŽAR (ravnateljica Kranjskih vrtcev)
To pa nimam točnega podatka.

IVICA BOBOLINSKI (mestni svetnik)
Če se jih pa da mogoče dobiti.

URŠA KEJŽAR (ravnateljica Kranjskih vrtcev)
Bom, bom posredovala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Bojan, prosim.

BOJAN HOMAN (mestni svetnik)
Hvala. Nekdo že daleč nazaj je rekel, to smo si dobro zapomnili včasih: otroci so naše največje bogastvo. In to, 
kar mi zdaj danes delamo, saj je v redu, saj to ni za mene rešitev. Novembra bomo prišli z novo podražitvijo, drug 
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let takle čas bo spet nova podražitev, čez 2 let, čez 1 let bo spet nova podražitev pa tako naprej, pa tako nazaj, 
ne. Tako kot je Irena rekla, če nam je res toliko do otrok, do demografije. Prejšnja vlada je sprejela, da ima drug 
otrok v vrtcu zastonj pa naslednji tudi. Mi pa bodimo korajžen, pa sprejmemo v občin, pa bodimo prva občina v 
Sloveniji, malo napredna, da imajo vsi otroci v kranjski občini vrtce zastonj. Ne se smejat. Govorim popolnoma 
resno. Če bomo danes sprejeli ta sklep tu notri v dvorani, bo imela občinska uprava pač nas za pripravo 
naslednjega proračuna to zavezo noter in bo toliko manj investicij. Zavestno smo se odločil, da ne bomo imeli 
temle za moje pojme lahko danes črtamo tistele brezvezen nadvoz pri Tušu, ker bodo ljudje še ravno tako po 
cest letal kot kure, na podvoz pa sigurno našli šli pa x takih investicij, ki jih lahko se mirne roke se odrečemo. Pa 
če bomo zavestno vsi rekel, pač pa tega ne bo. Imeli bomo tisto, kar rabimo, pa ne bomo imeli nekih traparij, ker 
zdajle, ne vem, ki jih je ogromno, lahko naštejem, "Park slovenske himne". No, pa x takih stvari, ki jih imamo v 
Kranju, ki se jim lahko odrekli ampak pa bi zato imel zastonj vrtce pa še zraven dajmo še zraven, če smo za to, 
stisnimo zobe, pa rečemo, tako smo že na zadnji seji eni, rekel, da damo predlog, da bi tudi bil vsi občani mestni 
prevoz zastonj, ne, da se po gremo za tiste karte, a imajo otroci do tu, do tu, do tu. Ampak, to samo pri proračunu 
rečemo, toliko milijonov manj imamo, to so naše prioritete. Pa bomo zadevo speljali. Če so res otroci največji 
naše največje bogastvo, tako kot je vaš guru rekel. Ampak očitno niso, ker imamo vsako leto te podražitve, te 
podražitve in to ne bo ne konca ne kraja. Je pa tako, kot je Irena rekla, otroci pa starši ne morejo kredita dobiti, 
ker plača..., ja, mi rečemo, plača je šla gor. Kaj smo s tem naredili, plača je šla gor, vrtec je šel gor, zadeva je nula, 
plača je šla gor za 30 evrov, vrtec gre gor za 50 cel let ali pa 100 pa gre po kredit, bodo rekli, manj si kreditno 
sposoben, ne moreš dobiti kredita. Sori. Ampak od oprosti ne morejo živeti pa kupiti stanovanja. Jaz resno rečem, 
dajmo se notri vsi svetniki, a smo za to pa to recimo, pa bomo prva občina v Sloveniji, pa bomo rekli, evo, mamo. 
Eden mora začet. Pa če bomo mi imeli korajžo, bodo pa drug let nas okupirali pa bo zadeva rešena. Jaz lahko 
rečem, mirne volje kakšne kolesarske steze, jaz sem ravno tako, sem se ravno tako kot otrok učil pri kraj po cesti 
voziti, pa še danes lahko voziti pa sem se učil voziti brez čelade s kolesom pa se še danes brez čelade vozim. Ja. 
Pa še X takih stvar. Druga zadeva pa govorim, pa še sprejmimo standarde, ki je tudi za vrtce, za moje pojme, 
neživljenjsko. Tobogan imam jaz naredim za 1000 evrov, sam ta ni dober pa je more biti bolj kvaliteten, ampak 
mora biti za certificiran za 5000 evrov. Te standarde smo pa mi sprejeli. Ni važno, ali mi ali pa država, eden jih je 
sprejel, saj jih ni tamle opica sprejela, jih je človek pisal. Pa še na to urgirajmo, da imamo normalna igrala. Hodim 
po Švici, navaden hlod odžagajo pa dva kola noter dajo pa je palček pa ježek pa se otroci igrajo, pri nas mora biti 
pa tobogan za pet jurjev pa še spodaj guma, če otrok pade, da ga gor odbije, da se revček ne bo udaril. Ja, tukaj 
notri nas tepe in zato imamo take cene kot imamo. Jaz zastopim, zakaj ima Koper dražji vrtec. Zato, ker morajo 
otroke paziti, da še v morje ne padejo. Mi tega nimamo. Malo za šalo, malo zares. Upam, da sem bil dosti jasen 
pa, da se nas bo kaj prijelo. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Ok, hvala lepa. Nataša, prosim.

NATAŠA MAJCEN (mestna svetnica)
Hvala za besedo, kolega Homan mi je ukradel šov, ki je na tak humoren način že odgovoril, kaj si moji kolegi 
svetniki predstavljajo pod racionalizacijo? Res me zanima, kaj mislite, da bi lahko v kranjskih vrtcih še naredil, da 
bi bila v bistvu ta ekonomska cena nižja. Kurikulum za vrtce, za vrtce in pa za vrtce s posebnimi potrebami dviguje 
standarde. In, če ne bomo sledili temu, da pač podpremo to ekonomsko ceno oziroma dvig cene, bodo trpele na 
koncu koncev investicije. Dela se oziroma imamo v teku obnovo vrtca na Kokrici, vrtec Sonček čaka. Skratka, 
mislim, da ni prav, da se pač poigravamo s to zadevo in pričakujemo, da bo dejansko ves čas krila to razliko v ceni 
tudi občina. Še nekaj sem hotela povedati. Skratka, stroški plač, a ne, vemo, predstavljajo 80 procentov stroškov. 
Z dvigom plač se s pritiskom na višje cene soočajo v vseh občinah, ne samo pri nas. Jaz bi res vas prosila, no, da 
še enkrat pač razmislite in dejansko podprete predlog naše občinske uprave, tako kot je bil podan. To se pravi, 
da se s 01.10. za minimalno dvignejo cene za starše. Tako. Ja, hvala, Nada, hvala na, da si me popravila. Zakaj je 
pomembno to za starše? Ker vrtec oziroma država resda krije za 522 otrok, to se pravi drugi in tretji otrok v vrtcu 
brezplačno, ekonomsko ceno, ampak razlike, ki bo pa nastala, pa ne bo krila, ampak jo bo pokrila občina in tudi 
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za otroke iz drugih občin, ki so pri nas, ne bo krila občina, iz katere prihajajo, ampak bo krila Mestna občina Kranj. 
S tem se pa jaz moram strinjati. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Jani, prosim. 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa za besedo. Mislim, da vsaj ene dve leti nazaj sva z županom Škofje Loke gledala številke, to, kar je 
Ivica spraševal. Če imam mesec v glavi prave številke, pa ne me za besedo držati, je bilo v Škofji Loki circa 200 do 
300.000 EUR odpovedi vsako leto, ki jih je krila, ki jih je kril proračun občin Škofja Loka, v Kranju pa mislim, da je 
številka 800.000 EUR letno, ki jih krije proračun Mestne občine Kranj. Zdaj, država, je bilo v debati pa ne bom 
posebej omenjal, kdo je karkoli povedal. Omenjeno je bilo, da država krije skozi pač povprečnino pač to vrtec, 
ampak država krije do tiste pa dvigne skozi subvencijo, skozi povprečnino tisto, kar je do zakonske subvencije, ki 
jo pač predpisuje zakon, vse ostalo, kar občina oziroma občinski sveti sprejemajo, pač tisto je na plečih občine 
in že tako damo v Mestni občini Kranj, damo 11.000.000 EUR za vrtce. Ukrep, ki ga je predlagal svetnik pred 
mano, bi povzročil, da bi Mestna občina Kranj dala 15 000 000 letno za vrtce. To je, če si znate predstavljati, prej 
smo videli zaključni račun, mislim, da bilo realizacije 72 000 000, se pravi, to je ena dobra četrtina proračuna, 
slaba četrtina, en petina proračuna Mestne občine Kranj. To je pač denar, ki je mislim, da si ga brez financiranja 
države nikakor ne moremo privoščiti. Je pa s temi vrtci tako. To pač je tekma med občinami, tekma za število 
prebivalcev in dejansko se vzpostavi neka dirka do dna, kdo pač da nižje. Jaz verjamem, da tak predlog, če bi se 
sprejel na ravni države, bi ga jaz takoj podprl. Je pa res, da če bi samo v Mestni občini Kranj kaj takega sprejel, bi 
to povzročil, da pač bi mest enostavno zmanjkalo in glede na, kako pač potekajo ti razpisi pa da mi ne smemo 
imeti diskriminacije, bi to kvečjemu pomenilo, da za kranjske, slovenske otroke pač ne bi bilo več prostora v 
vrtcih? Vemo, da je pomanjkanje v sosednjih občinah, vemo, da je pomanjkanje v Škofji Loki prostora, vemo, da 
je pomanjkanje prostora v Medvodah, Cerkljah itd, pač sem se bolj zanašajo na svoje babice, ki so doma, s tem, 
ko bi mi naredili brezplačno, verjemite mi, da pač vsi ti otroci bi začel hoditi sem. To bi pač bilo nemogoče za 
domače oziroma kranjske občane, tako da jaz predlagam da Mestna občina Kranj oziroma uprava se je zelo 
potrudila, da je našla teh dodatnih, povedano je bilo toliko tisoč evrov, 250.000 EUR. In jaz bi res apeliral na vas, 
da to podpremo. Kar nekaj vas svetnikov je tudi apeliral na primer za projekt nadstrešnice, stane 1,2 milijonov 
evrov, 600.000 EUR tega bo pač na plečih Mestne občine Kranj. To so projekti pač, ki se zavedamo, da jih moramo 
imeti zaradi varnosti nas in naših otrokov, naših otrok. Pri vrtcih pa pač drastičnih sprememb fizično ne bomo 
mogli uvest pa glede na stanje v državi pač je tudi kontradiktorno oziroma gre na škodo naših otrok, tako da 
apeliram na vas, da to zadevo podprete. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Zoran, prosim.

ZORAN STEVANOVIĆ (mestni svetnik)
Najlepša hvala za besedo, spoštovane, spoštovani. Lep pozdrav tudi v mojem imenu. Kot vidim, je očitna volja 
svetnikov da je potrebno potrdit ekonomsko ceno vrtcev. O racionalizaciji tukaj seveda brez veze govorit zaradi 
tega, ker je popolnoma jasno, da so bili prisiljeni v dvig ekonomske cene in racionalizacija ni izvedljiva, zaradi 
tega, ker gre v bistvu za posledico nepravilnih, nepravilne plačne in pa davčne politike s strani vlade. Ampak o 
tem sem že tokrat govoril, da zdaj ne bom, ker vsakemu s fundamentalnim ekonomskim znanjem je pač to 
popolnoma jasno. Dve zadevi me zanimata. Prva je ta, a se bo glasovalo skupno o tej točki, se pravi, da se potrdi 
ekonomska cena in da se potrdi subvencioniranje oziroma način plačevanja tega vrtca oziroma tega povišanja? 
Druga stvar je pa ta. Glede na to, da ste do 01.10. postavili plan, odličen plan, da se poviša subvencije za plačilo 
vrtcev? A imate podatek, koliko je to koštalo občino na mesečni bazi?

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
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Zdaj, glasovali bomo ob prvih treh točkah skupaj, to se pravi, tam, kjer se potrjuje ekonomska cena za javne vrtce 
in za oba dva zasebna vrtca. In potem se bo glasovalo še o 4., 5., in 6. sklepu tudi skupaj, kjer se potrjujejo 
subvencije. Ok? 

ZORAN STEVANOVIĆ (mestni svetnik)
To drugo vprašanje, imate mogoče podatek?

ANDRAŽ JAKELJ (vodja Urada za družbene dejavnosti)
Imamo podatek. Za to predlagano subvencijo. To se prav, da se do 01.10. za starše nič ne spremeni, potem pa 
minimalno gre za znesek 247.000 EUR.

ZORAN STEVANOVIĆ (mestni svetnik)
Na mesec?

ANDRAŽ JAKELJ (vodja Urada za družbene dejavnosti)
Za to obdobje, deljeno z 8 mesecev, 7, 35.000 EUR na mesec.

ZORAN STEVANOVIĆ (mestni svetnik)
Najlepša hvala.

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Irena, prosim. 

IRENA DOLENC (mestna svetnica)
Jaz imam sam eno pojasnilo svetnici Nataši Majcen. Ekonomska cena je sestavljena stroškovno: investicije so pa 
še dodaten gratis, ki ga Mestna občina preko NRP-je vlaga v vrtce. To pomeni, teh dveh stvari nič povezovat, to 
pomeni: o investicijah se posebej odločamo, ekonomska cena so pa stroški vrtcev. Jaz bom rekla, strašno smo 
veseli za to ekonomsko ceno, se bomo vsi strinjali, vsi jo bomo potrdili. Prva stvar bo šla grad gladko skozi in me 
zdaj zanima, ali res ni možno, da še za tiste tri mesece skupaj stisnemo po 35 000, da velja, nedvignjena cena 
tudi do konca leta, a to res ne more naš proračun proračunsko spraviti. To pomeni 105 000?

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Bom dal Mirkotu besedo. 

MIRKO TAVČAR (vodja Sektorja za finance in splošne zadeve)
Še enkrat dober večer. Majhen v hecu prvo Bojanu, da bili vrtci zastonj. To pomeni dodaten strošek ali pa 
dodatnih 10 000 000 po malem stroška, ki ga pa ta občina nima oziroma bi mogli krčiti tako tekočo porabo kot 
investicije. Jaz sem vam že ob sprejemanju proračuna povedal, da lastnega vira za investicije in investicijsko 
vzdrževanje ob teh tekočih odhodkih pa tekočih transferov ima ta Mestna občina samo circa 5 milijonov evrov 
vira. Ti viri so pa v glavnem iz najemnin za komunalno infrastrukturo, ki so pa določeni, do pred kratkim so bili 
sicer že po ZJFju določen kot namenski prihodki, ki se lahko porabijo samo za investicije in investicijsko 
vzdrževanje, po ta novem se pa lahko uporabijo samo za investicije in investicijsko vzdrževanje v komunalno 
infrastrukturo, tako da družbene dejavnosti nimajo resnega vira za investicije. In če se bomo igrali s temi cenami 
pa subvencijami otrok, enostavno otrok ne bomo imel kam več dat, ker nam bodo stavbe propadale. Mogli bi pa 
dat samo v objekte družbenih dejavnosti circa 5  milijonov, kar je izračunana amortizacija teh objektov. Tako da, 
jaz ne vem, če sem vam s tem odgovoril na vaše dileme. Ok, ne boste subvencij potrdil predlaganih. Pa vam jaz 
povem, da danes lahko črtamo nadstrešnico, ta trenutek, pa še kaj. Sprejeli ste Gorki 3, smo, da me ne bi kdo 
narobe razumel. Kanalizacijo Golnik - Mlaka, opremljamo dol na otoku oziroma pod planiškim mostom, 
komunalno opremo, vključno z mostom. Gradimo poslovno cono Hrastje. Vi ste tisti, ki odločate. Občinska 
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uprava, na čelu z županom predlaga in vi boste mogli črtati investicije sam. Če bo šlo tako naprej, sploh ne boste 
imeli kaj črtati, ker niti predloga ne boste dobil, ker ga ne bo možen spravit v okvir, realni okvir proračuna. Če 
pogledamo prej, ko me še ni bilo tukaj, je nekdo rekel, da je država zagotovila sredstva za dvig plač, skozi 
povprečnino? Da. Ampak povprečnina je povprečnina. In če pogledate preglednico iz predloga proračuna. Mi 
dobimo slabih 700 EUR, če bi računali priznano število prebivalcev. 771 je izračunana na povprečninah, določena 
povprečnina v ZIPRsu, se prav, v štartu so nam vzeli 70 EUR, ker je to povprečnina. Če pogledamo naloge mestnih 
občin, tudi nekaterih večjih občin, so veliko dražje kot v nekih majhnih občin tam po Štajerskem, Prekmurju pa 
še kaj, tako da jaz mislim, da tukaj se igramo z ognjem. Je pa seveda na vas, da odločite. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Mirko. Ok, v redu, izčrpano? Bojan, prosim. 

BOJAN HOMAN (mestni svetnik)
V svetniški skupin Slovenske demokratske stranke smo se odločil, tako kot v parlamentu nismo podprli 
šlamastiko te vlade in ker so to vse zdaj te posledice te vlade, teh dvig cen, tudi tukaj ne bomo glasovali pri 
nobeni točki za. Hvala. 

MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Še kdo? Ok, Glasujemo zdaj o tako kot sem obljubil, kar je bilo vprašanje Zorana, dajem skupaj sklepe 
na glasovanje, in sicer točka 1,2,3, da sprejme sklep o spremembah sklepa o določitvi cen vzgojnovarstvenih 
programov v točka 1.,javnih vrtcih, točka 2, v zasebnem vrtcu Dobra teta d.o.o., in točka 3, v vrtcu Duhec d.o.o., 
enota Kranj. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete. Hvala. 24 za, 6 proti. Ugotavljam, 
da je bil, da so ti trije sklepi sprejeti. Potem glasujemo naprej. Točka 4,5, in 6., in sicer: sprejme se sklep o 
spremembah sklepa o določitvi cen vzgojnovarstvenih programov v točka 4, javnih vrtcih na območju Mestne 
občine Kranj, točka 5, v zasebnem vrtcu Dobra teta d.o.o. in točka 6, v vrtcu Duhec d.o.o., enota Kranj. Vaša 
prisotnost, prosim. Hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete. Hvala. 19 za, 8 proti, tudi to ugotavljam, da so točke 
4, 5, 6 sprejete. Jaz se vam zahvaljujem za razumevanje in za za sprejetje vseh teh sklepov. V redu. Gremo na 
točko 10. Poročilo o izvajanju akcijskega načrta "občina po meri invalidov v mestni občini Kranj v letu 2024" 
Andraž Jakelj. Andraž, prosim.

ANDRAŽ JAKELJ (vodja Urada za družbene dejavnosti)
Hvala za besedo. Mestna občina Kranj je leta 2022 pridobila listino občina po meri invalidov. Listina pomeni 
priznanje občini, da v svojem delovanju upošteva različnost potreb vseh svojih občanov. Podlago za izvajanje 
celotnega projekta predstavlja tudi akcijski načrt za izboljšanje in uresničevanje enakih možnosti invalidov v 
Mestni občini Kranj za leti 22 in pa 25. Ta akcijski načrt mora MOK seveda vsako leto, občina mora vsako leto 
pripraviti letno poročilo o uresničevanju tega akcijskega načrta. Temu sledi še potrditev na mestnem svetu, kar 
se bo zgodilo danes, nato pa se poročilo pošlje Zvezi delovnih invalidov Slovenije. Hvala. 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa. Župan me je pooblastil za vodenje seje, ker se zdajle začenja predstava pobratenega mesta La Ciotat 
pa bomo tudi mi čim prej končal. Odpiram razpravo na to točko. Če ni nobene razprave, bi potem šli. Komisija za 
socialne dejavnosti, zdravstvo se je seznanila s to zadevo. Torej, gremo lahko v ugotavljanje vaše prisotnosti. 
Hvala. Dajemo na glasovanje, da se sprejme poročilo o izvajanju akcijskega načrt. Hvala lepa. 24 za. Ugotavljam, 
da je sklep sprejet. Gremo na enajsto točko, poročevalec je Andraž Jakelj.

ANDRAŽ JAKELJ (vodja Urada za družbene dejavnosti)
Ja, hvala lepa. Pred vami so poslovni rezultati javnih zavodov v Mestni občini Kranj in pa redna delovna 
uspešnost ravnateljev oziroma direktorjev teh javnih zavodov. Na področju družbenih dejavnosti v Mestni 
občini Kranj deluje 19 zavodov, na področju gospodarskih dejavnosti in pa splošnih zadev, pa še trije zavodi. Vsi 
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zavodi, z izjemo enega, to je Lokalna energetska agencija Gorenjske, so poslovali pozitivno, LEAG pa z 
minimalnim presežkom odhodkov nad prihodki v višini 11.564 EUR, ampak zaradi presežkov prihodkov nad 
odhodki preteklih let ne bo imela težav s pokrivanjem te izgube v letošnjem letu. Sestavni del gradiva je tudi 
redna delovna uspešnost, ki se določi na podlagi objektivnih kriterijev. Sklepi, ki so pred vami, so zelo različni od 
zavoda do zavoda. Razlaga je ta, da pač sodijo pod različno zakonodajo, imajo različne odloke in pa statute. Hvala 
lepa.

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, Andraž. Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z zadevo, komisija za kulturo 
in šport enako ter komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo tudi enako. Odpiram razprav. Če ni 
razprave, bi vas samo vprašal, ali ima kdorkoli..., aha, je, Andreja, prosim. 

DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica)
Ja, hvala, lepo pozdravljeni vsi. Torej, jaz bi mogoče samo v enem stavku povedala, da smo na komisiji za kulturo 
in šport kar precej razpravljali o tem, zakaj vendarle so taki presežki pri nekaterih javnih zavodih. Recimo, 
konkretno Mestna knjižnica Kranj, mislim, da je okrog 60.000 EUR presežka in smo prosili oziroma zahtevali 
pojasnilo oziroma obrazložitev. Hvala.

ANDRAŽ JAKELJ (vodja Urada za družbene dejavnosti)
Hvala lepa za vprašanje. Res smo se na komisiji to pogovarjali. Komisija je bila včeraj, v ponedeljek, in je bilo 
nemogoče v enem dnevu pripravit od zavodov oziroma, da zavodi pripravijo te odgovore. Kot sem pa že na sami 
komisiji povedal, a ne, recimo 60.000 EUR presežka prihodkov nad odhodki v Mestni knjižnici Kranj pomeni samo 
2,5 % v deležu prihodkov. Ne gre za tako enormen presežek, tako kot sem tudi pojasnil, to je, kot da vam od 
1.000 EUR plače konec meseca ostane 25 EUR. Bomo pa seveda gradivo dopolnilno oziroma vam podali pisni 
odgovor z razlago, zakaj so ti presežki ustvarjeni po zavodih.

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Mogoče bi dodal še to, Mestna občina, se pravi, uprava tudi na vaše predloge vedno pač komunicira z vodstvi pa 
proba racionalizirati te dotacije, ki jih dobijo direktno iz proračuna Mestne občine Kranj in jim hkrati pač manj 
denarja namenja za investicije. Sami zavodi s temi presežki tudi tako rekoč šparajo za investicije ,da jih lahko 
potem sami tudi izvedejo, tako da pač se pojavlja tudi zaradi tega, da presežki skozi leta potem namenjajo za 
svoje lastne investicije. Prosim. Manja? 

MANJA ZORKO (podžupanja Mestne občine Kranj)
Mogoče, če samo dopolnim, recimo glasbena šola, te presežke pravzaprav špara za to, da bo nakupila novo 
klaviaturo, nov klavir, ki pa seveda, koncertni klavir, tako, ki pa seveda znaša skoraj 200.000 EUR, a ne, tko da, 
to je, in v bistvu šparajo te prihranke za take nakupe. Hvala. 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Še kdo? Irena? 

IRENA DOLENC (mestna svetnica)
Jaz imam samo vprašanje glede zavoda za turizem in kulturo. Jaz mislim, da so vsi dogodki pa vse stvari, ki so v 
letu 2025 že načrtovani in tudi zajeti, tako da je zelo ohlapna tale obrazložitev. No, če pač pogledate, za kaj bodo 
oni namenili, tako, zelo ohlapno. Jaz mislim, da bi šlo to lahko nazaj v proračun. Sam predlog.

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Konkretno glede zavoda za turizem. Oni se trenutno nahajajo še v drugih prostorih, ki niso v njihovi lasti, za to 
pač namenjajo kar nekaj sredstev in tukaj varčujejo za nakup teh prostorov, da tega najema ne bo več.
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IRENA DOLENC (mestna svetnica)
Super, da bi to pisalo.. Tako pa, če preberete to obrazložitev, dajte prebrati, kako piše, tako kot v pišmeuh, bomo 
še zapravili. Tako piše. 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Hvala za komentar. Je še kaka razprava? Če ni, vas sprašujem samo še to, ali se strinjate, da vseh sedem sklepov 
glasujemo paketno? Ima kdo karkoli proti? Ne vidim, da je nasprotovanje, zato predlagam, da se vseh 7 sklepov 
glasuje naenkrat. Ugotavljam prisotnost. Prosim, glasujte. Ugotavljam, da je sklep sprejet soglasno. Hvala lepa. 
Prehajamo še na zadnjo točko: vprašanja, predlogi in pobudi članov mestnega sveta, podana na 21. seji. Prva 
se je javila Vlasta Sagadin.

VLASTA SAGADIN (mestna svetnica)
Lep pozdrav. Moram še danes dopolniti, da naredim 7000 besed, kakor jih mora ženska vsak dan izgovoriti. Dve 
pobudi imam, ena se nanaša na naslednjo sejo mestnega sveta, kjer predlagam, da se uvrsti točka dnevnega 
reda: poročilo o delu nadzornega odbora Mestne občine Kranj za leto 2024. Namreč, v skladu s statutom, in sicer 
42. členom mora nadzorni odbor Mestne občine Kranj najmanj enkrat letno poročati tudi mestnemu svetu. Poleg 
tega je v skladu z 49. členom statuta mestni svet dolžan obravnavati to poročilo, in pač upoštevati priporočila in 
vse, kar nadzorni odbor v skladu s svojimi pristojnostmi predlaga. Prosila bi tudi, da se vsa revizijska poročila, ki 
jih nadzorni odbor ali pa revizija, notranja revizija mestne občine Kranj, pošilja nam svetnikom ne kot odgovori 
na svetniška vprašanja, tam nek pod zadnjo točko skrito, kot ena skrita priloga, ampak kot samostojna točka 
dnevnega reda, ker jaz sem potem šla nazaj mal brskat, česa jaz nisem odprla, in se je našlo notri vse sorte, tudi 
revizijsko poročilo za osnovno šolo Jakoba Aljaža, potem revizijsko poročilo za Zavod za turizem in kulturo in tako 
naprej. Torej, dajte to kot točko dnevnega reda; seznanitev s revizijskim poročilom o tem in tem in tem. To je 
ena, to je en predlog. Potem imam pa eno zadevo, ki je zelo aktualna te dni na naši ulici, in sicer Likozarjevi. 
Poteka obnova ceste na Hujah. Dela izvaja Komunala Kranj in ker živim ob tej ulici, dnevno lahko opazujem potek 
obnove. Ta obnova poteka brez zapore ali občasne zapore ceste, tako da poteka promet nemoteno v obe smeri? 
Menim, da obnova ne poteka v skladu z varnostnimi pravili, saj je premalo prometnih znakov za delo na cesti, 
vozila vijugajo med gradbenimi stroji, danes pa se je celo zgodilo, da so vozila peljala kar že čez pravkar položen 
asfalt, čisto svež, kar ne bo v redu, bodo verjeten kotanje. Jutri se dela nadaljujejo. Zato prosim, da občina 
intervenira pri izvajalcu, torej Komunali Kranj, da ustrezno poskrbijo za varnost, označbe in da so delavci ustrezno 
označeni. En sam je imel fluorescinčni jopič, drugi pa nič. Torej, da ne bi slučajno prišlo do kakšne nesreče. Pa še 
to bi rekla, flika se tako, pejte pogledat. Mislim, krpe so take ker bi vzorčke risali, pasovi, ki so na novo asfaltirani 
so v večih fazah. Namesto, da bi se recimo v asfaltirali cel pas, so krpe tako kot na beraških hlačah. No, res štedijo 
na vseh koncih. Tako da ni nič lepo videti, ampak hvala vseeno, da bojo te luknje, ki so bile grozne, vsaj za silo 
zaflikane. Hvala lepa.

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Hvala. Bo preverili, kaj je tam na Likozarjevi. Gremo naprej. Maj, prosim.

MAJ FRITZ (mestni svetnik)
Ja, Hvala za besedo. V zadnjih dneh se je kar nekaj občanov z različnih koncev Kranja obrnilo name z vprašanjem. 
Namreč, Komunala Kranj je objavlja poletni razpored odvoza smeti. Gre za individualiziran pristop in občani 
sprašuje, zakaj tako in nekateri se pač počutijo manj vredne, nekateri malo več vredne, pa bi prosil za pisno 
pojasnilo, zakaj je tako in ali bo to ostalo vnaprej ali so tukaj spreminjali. Je pa res, da je kar nekaj slabe volje 
med ljudmi. Hvala.

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
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Bomo dali pisni odgovor. Lahko pa na hitro odgovorim, ker je bila ista tematika na sosvetu krajevnih skupnosti. 
Trenutno je Komunala Kranj v postopku reorganizacije pač celotnega odvoza smeti, predvsem internega., ne 
govorimo o frekvenci odvozov. To je pač nek porodni krč, ki trenutno nastaja, ampak glede na odzive, interne, 
znajo biti občani bolj zadovoljni s storitvijo, ki pač bo pošla. Je pa to žal porodni krč. Hvala. Gremo naprej. Ivo, 
prosim.

IVO BAJEC (mestni svetnik)
Hvala za besedo. Jaz bom prebral tri stvari pa bi prosil, da mi tudi pisno odgovorite, da bomo hitreje. Prej smo 
potrdili, da se bo delal nadstrešek pri gasilcih. Zdaj pa me, prvič, zanima konkretno, katere enote zaščitne in 
reševanja bodo nastanjene v novi garaži poleg Garsa ter koliko procentov površine garaže je predvideno sploh 
za gasilce? Naravnih nesreč je vedno več, potrebuje se vedno več prostora. Primer zadnje velike poplave 2023, 
ko so prostovoljci vrečke s peskom polnili zunaj, na dežju pa tako naprej, ker v garažah zanje ni bilo prostora. 
Drugič. Kaj bo z obstoječim hangarjem enot od civilne zaščite, ali ostaja za gasilce ali ga bodo uporabljali tudi 
ostale enote in če da, v kolikšnem obsegu, skrbi gasilce prostorska stiska gasilcev. Zdaj pa še ena pobuda. Dejstvo 
je, da gasilcem resnično kritično primanjkuje prostora. To se vidi, občani vidijo, ker so nova vozila in prikolice 
parkirane na dežju, okoli doma pa izgleda kot da so gasilci neodgovorni gospodarji pa najverjetneje niso. Ali 
obstaja možnost, dogovor z Morsom, to bo pa bolj počasi, ker bi prosil, da se kdo pogovori, da imajo druge 
zunanje enote, takrat ko pregledujejo gasilne aparate pa te stvari, možen dostop v novo garažo iz parkirišča 
vojašnice Petra Petriča? Hvala. 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Hvala. Bomo pisno odgovorili. Nina, prosim.

NINA ŠMID (mestna svetnica)
Ja, hvala za besedo. Imam eno pobudo, in sicer za bolj konkretne in bolj vsebinsko bogate odgovore občinskih 
služb. Torej kot mestna svetnica in predsednica komisije za pobude in pritožbe opažam, da so odgovori, ki jih 
prejemamo na zastavljena vprašanja, pogosto skopi in preveč splošni. Enako opažamo tudi pri odgovorih, ki jih 
občinske službe podajajo občankam prek različnih komunikacijskih kanalov. Diplomatski in nejasni odgovori ne 
prispevajo k zaupanju občanov v delo občinskih organov, temveč povzročajo občutek, da se njihovi pomisleki ne 
jemljejo resno. Verjamem, da bi bila večja vsebinska konkretnost in transparentnost pri podajanju informacij 
pomemben korak k izboljšanju komunikacije med občino in občani ter k večjemu zadovoljstvu javnosti. Zato vas 
pozivam, da razmislite o izboljšanju prakse podajanja odgovorov, pri čemer bi bilo smiselno zagotoviti bolj 
podrobne in argumentirane odgovore, vključiti jasne informacije o načrtovanih ukrepih in časovnici rešitev, 
omogočiti, omogočiti bolj odprt dialog z občani in predstavniki mestnega sveta. Prosila bi za pisne odgovore. 
Imam pa še eno, še eno zadevo oziroma pobudo, kar se tiče parkirišča pred zdravstvenim domom Kranj. Nisem 
zadovoljna z odgovorom, ki ste mi ga podali. Namreč, občani si zaslužimo, čisto vsi občani, da denar, ki ga 
plačujemo, gre v dolgoročne rešitve kot je kvalitetno asfaltiranje in ne v začasne popravke, ki ne prenesejo 
trajnega učinka. Želim si v imenu občank in občanov za dolgoročne rešitve za parkirišče, saj so začasni popravki, 
kot je nasipavanje peska, neučinkovite in le začasno prikrivajo težavo. Gre za javna sredstva, ki bi morala biti 
porabljene na način, ki koristi vsem občanom. Prosila bi za pisne odgovore. Hvala. 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Hvala. Bomo dali pisne odgovore. Saša je naslednja, prosim. 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica)
Jaz rada prosila oziroma želim, da se mi posreduje za leto 2024 glede Prešernovega gledališča, koliko vsega 
denarja je financira Mestna občina Kranj in koliko država? Zanima me tudi, da se zraven mi da, koliko 
obiskovalcev je bilo v Prešernovem, koliko obiskovalcev je obiskalo Prešernovo gledališče v lanskem letu? To je 
ena stvar. Druga stvar. Zdaj so te stopnice pri Savskem mostu urejene na obeh straneh in me zanima, če je to 
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bilo še v, če je šlo to, ta izdelava v račun, na račun mosta, ki se je delala ali je bilo to dodatno aneks sklenjen in 
če je bilo to dodatno, me zanima, kakšen je bil znesek. In pa še, rada bi ponovno opozorila, tamle imamo šefa 
tudi varnostnikov, redarjev. Rada bi ponovno opozorila, da se naredi malo več kontrole v starem mestnem jedru 
glede teh električnih skirojev, ki so resnično, resnično zelo nevarni. Včeraj sem, malo, da me ni povozil. Tako da 
bi prosila, ja bližnje srečanje, tako da bi prosila res, a se na tem področju kaj naredi, kaj se lahko naredi in pa če 
je mogoč, možna večja prisotnost kakšnega redarja ali pa policaja. Hvala. 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Hvala. Glede Prešernovega gledališča bomo odgovorili pisno, ker trenutno nimamo podatka, predvsem glede, 
glede obiskovalcev. Glede stopnic, gre za 3 različne projekte. Prvi je bil pač most, ki je bil sofinanciran z EU 
sredstvi, drug je bil nadvoz, ki pač pelje proti Savski Loki. Tretji ločen projekt so pa stopnice. Vsi trije so imeli 
različne izvajalce. Bomo pa pisno še zapisal, koliko so bili zneski vseh projektov. Za kontrolo bomo pa tudi pisno, 
lahko ustno ali pisno? 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica)
Lahko, saj je vse posneto. 

ROBERT ZADNIK (direktor Skupne občinske uprave občin Gorenjske)
Lep pozdrav tudi z moje strani. Rad bi povedal glede problema, seveda teh skuterjev in električnih skiroji. 
Problem je predvsem v pooblastilih, tako policije kot nas. Ko gre nekdo mimo nas 40 kilometrov na uro, seveda, 
če je skuter registriran, štejemo pobeg, tudi obravnavamo, dobimo lastnika in postopek speljemo. Medtem ko 
pa za električne skuterje, kjer pač ni nobene registracije nič, pa zelo težko ustavimo človeka. Imamo vsakodnevno 
nadzore v Kranju, vsakodnevno, že tako, vendar na žalost uspešni nismo. Na žalost bo tukaj treba nek sistemski 
nadzor narediti nad, sploh pa nad temi električni skuterji, ki so seveda vsi, bomo rekel, kot pravijo, odklenjeni in 
mogoče večje tele bom rekel hitrosti. Trudimo se, vendar pa seveda, ko ga redar ustavlja ali policist, ko gre on 
mimo, na žalost ga ne moreš niti prijeti, niti nič, kajti se bo samo poškodoval. Ta zadeva bo seveda mogla še priti 
skoz, se pravi, da se bojo lahko zadeve urejale. Smo pa dnevno prisotni v mestu in imamo sigurno, vsakodnevno 
imamo tudi nadzore, poenostavljeno. Plus tega pa seveda imamo pa z lastne izkušnje, ko mladoletnike, ker je 
veliko mladoletnih. Ko podamo obdolžilni predlog sodniku za prekrške pa lahko povem, da v večini primerov 
seveda dobijo mladi fantje oziroma ukor, se pravi, ni neke kazni ali pa nekega, bom rekel, učinkovitega 
sankcioniranja. Seveda, to ne pomeni, da bomo vrgel puško v koruzo. Nadzori se bodo še vedno, še vedno, 
vendar pa morate vedno vedeti, da seveda gre za prekrške in da s temu, ko ustavljamo ljudi, ne moremo se niti 
dreti za njimi niti ne vem, kaj, seveda se ustavi, če se ustavi, se ustavi. Če je registrirano vozilo, ga lahko za pobeg, 
ostalo pa seveda predvsem za mladoletne in tele skirce, ki so električne, ki švigajo tako kot ste rekla, 50, 60 na 
uro, dokler ne bo nek obvezen tehnični pregled in zaseg tega, bo to zelo težko nadzirati. No, se pa trudimo 
vsakodnevno, imamo v delovnih nalogih napisan, se nadzira in zelo izredno težko je učinkovito urediti zadevo. 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica)
Lahko dopolnim še? Hvala za odgovor. Zdaj tako je. Če se ne motim, je tudi skozi mestno jedro, sploh ni 
dovoljeno, a ne, je to peš cona? 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Cona mešanega prometa.

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica)
Cona mešanega prometa. Okej. Potem me pa zanima, če imate te podatke, koliko je bilo poškodb na tej strani 
in pa kakšne poškodbe, če imate to evidenco oziroma ta podatek, bi prosila pa?

ROBERT ZADNIK (direktor Skupne občinske uprave občin Gorenjske)
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To pa ne razpolaga medobčinsko redarstvo s poškodbami, ne obravnavamo prometnih nesreč.

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Bomo probali pridobiti od policijske uprave. 

ROBERT ZADNIK (direktor Skupne občinske uprave občin Gorenjske)
Bomo pa zdajle imeli, ko bomo imeli sosvet za varnost, bomo probali dobiti s policijske postaje glede tega, koliko 
obravnavanih je bilo prometnih nesreč, teh uradno, bomo pa pridobil to. 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Okej, bomo podali pisno, mogoče če dopolnim še Roberta. Stalno pa dajemo pobude na Ministrstvo za notranje 
zadeve in preko vseh združenj občin, da se to področje uredi, ker nikomur ni v ponos, ne v Sloveniji ne v Evropi, 
da to področje ni urejeno.

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica)
Hvala. 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Hvala lepa, še Andreja, prosim.

DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica)
Hvala, podžupan, za besedo. Torej, jaz se zahvaljujem za tej odgovore na moja vprašanja s prejšnje seje. Bom pa 
nadaljevala eno rdečo nit, no, glede zaklonišč. Mogoče par dni nazaj je še kdo od vas gledal na slovenski televiziji 
oddajo, kjer so kazali kakšno je zaklonišče v Ljubljani v grajskem hribu. Milo rečeno, porazno stanje, kar pomeni, 
da sicer imamo zaklonišča, tako kot v Kranju, ampak v kakšnem stanju so ta zaklonišča, je pa zelo vprašljivo. 
15. marca so bila kranjska zaklonišča odprta. Verjetno mogoče kdo od vas je bil noter? Jaz osebno nisem imela 
časa in bi prosila, če je možno, da se pač ta akcija ponovi. Pa še nekaj bi rekla, zdaj dobivam informacije, da je 
mogoče v teh zakloniščih prostora za 5000, 6000 ljudi, tako da bi prosila za en celovit pregled stanja na tem 
področju, v kakšnem stanju so zaklonišča, za koliko ljudi so na razpolago. Skratka, prosim za to informacijo. Hvala. 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Pisno ali ustno? 

DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica)
Lepo prosim, en pisni odgovor, en pregled stanja na tem področju, celovit. 

JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj)
Hvala. Potem se vam pa zahvaljujem za vašo udeležbo na današnji seji pa vas vabil v avlo na priredite 
pobratenega mesta La Ciotat. Hvala pa lep večer.

Seja je bila zaključena ob 19.30.

Za zapisnik
Milena Bohinc

Matjaž Rakovec
Župan

Janez Černe
Podžupan
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